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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 
 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 
Onze nob’le discipline, 

De politieke wetenschap! 
Het debat is voor ons routine, 

Trots op ’t studieus broederschap, 
Dit Leidsch superieur instituut, 

Eren wij de vereniging, 
Die heerst en regeert deze stad: 

Sedert ’t jaar één-en-tachtig 
Is de SPIL oppermachtig! 

 
Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 
 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 
De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Wie ons ziet heeft direct een 
Minderwaardigheidscomplex! 

 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER BELEIDS-ALV d.d. 1 november 2012 

Opening 

 

De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering opent de vergadering om 20.59 uur. Aanwezig zijn:  

Hugo van Rooijen  Eline Koopman 

Nouschka Auwema  Rick Veenboer 

Arjen Klein Hofmeijer  Eveline van ‘t Hart 

Nicole Markslag  Paula Dun 

Lisa van de Voort  Tim Bennebroek 

Cheyen Bannenberg  Cas Henckens 

Sebastiaan de Groot  Marco Wiers 

Richard Pots   Josette Daemen 

Martine de la Haye  Ewan van den Broek 

Willemijn Bot   Lisa Habermehl 

Paul Derikx   Maxim Stunt 

Lotte Westra   Marloes Daling 

Eva van der Helm  Sandra van den Poll 

Max Nederkoorn  Jip Stam 

Jasmijn Touw   Pieter de Meer 

 

Instelling der stemcommissie 

 

De ALV-voorzitter vraag of er twee vrijwilligers zijn die plaats willen nemen in de stemcommissie.  

Mevrouw Bot en de heer Veenboer bieden zich aan als stemcommissarissen. De ALV voorzitter stelt 

hen hierbij voor deze vergadering aan als de stemcommissie.  

 

Vaststellen agenda 

 

De agenda wordt aangenomen.  

 

Mededelingen 

 

Er zijn geen mededelingen.  

 

Ingekomen stukken 

 

De heer Stunt stelt zich verkiesbaar voor het college van ALV-voorzitters.  

 

Vaststellen notulen Wissel ALV d.d. 20 september 2012 

 

Dhr. Veenboer merkt op dat hij als ALV-voorzitter niet aanwezig was bij de ALV. Daarom dient zijn 

naam uit de notulen worden gehaald. Mevr. Auwema verzekert hem dat dit zal gebeuren.  

 



6 

 

Dhr. Bennebroek merkt op dat hij niet is geïnstalleerd in de commissie Onderwijs. Dhr. Bennebroek 

stond ten tijde van de wissel ALV niet op de installatielijst, maar zal later deze avond alsnog worden 

geïnstalleerd in de commissie Onderwijs.  

 

Notulen zijn per acclamatie goedgekeurd.  

 

Boekverkoop I 2012-2013 

Dhr. Bannenberg wil graag, namens het bestuur, zijn spijt betuigen over de eerste boekverkoop van 

dit collegejaar. Er zijn namelijk grote fouten gemaakt. Hierdoor heeft de vereniging een schuld 

opgebouwd bij de StudyStore. Daarvoor biedt het bestuur haar excuses aan aan de ALV. Vragen 

mogen gesteld worden naar aanleiding van de bijlage die is verstrekt.  

 

De ALV-voorzitter vraagt of er vragen zijn vanuit de ALV.  

 

Mevr. Van der Helm vindt het als eerste een nobel streven om aan de leden het verschuldigde geld 

terug te vragen. Zij vraagt of er al bekend is hoeveel geld er is teruggestort en hoe de maatregelen 

die zijn genoemd in de laatste alinea hebben uitgepakt bij de afgelopen boekverkoop.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er aan de mensen die het betreffende boek hebben gekocht gevraagd is of 

zij bereid waren om het resterende geld over te maken. De verwachting was niet dat veel mensen 

hieraan gehoor zouden geven, maar twaalf mensen hebben dit uiteindelijk gedaan en dit heeft de 

SPIL een bedrag van ongeveer zestig euro opgeleverd. Vervolgens zegt hij dat het protocol voor de 

boekverkoop is veranderd en dat dit heeft gewerkt. Dhr. Bannenberg is zeer tevreden met deze 

verandering, die zorgt voor meer helderheid en transparantie.  

 

Dhr. Nederkoorn denkt dat er een doos boeken op een bepaalde manier is verdwenen en wil daarom 

de commissaris Onderwijs vragen om vooral de boeken te gaan natellen.  

Dhr. Bannenberg antwoordt dat de boeken iedere dag zijn nageteld en de balans is opgemaakt.  

 

Dhr. Nederkoorn wil daarop nog graag weten of de commissaris Onderwijs nog enig idee heeft hoe 

dit heeft kunnen gebeuren, of, vooral vanwege dit dusdanig hoge bedrag, dit probleem wel aan de 

SPIL te wijten is en of de StudyStore dit kan bewijzen.  

Dhr. Bannenberg antwoordt dat een deel van de schuld te verklaren is door de foute boekprijs, dit is 

volledig de schuld van de SPIL. Het andere deel is moeilijker te verklaren. Een mogelijke verklaring 

zou kunnen zijn dat er mensen boeken hebben meegenomen zonder te betalen. Daarnaast kwamen 

een aantal prijzen op de bestellijst niet overeen met de werkelijke prijslijst. Dit is vreemd, aangezien 

de prijzen in de webshop wel overeenkwamen met de werkelijke prijslijst. Hoe dit is gekomen, is niet 

duidelijk voor Dhr. Bannenberg. Hij denkt niet dat er vanuit de kant van de StudyStore dingen fout 

zijn gegaan.  

 

Dhr. Nederkoorn zou graag willen weten of de ALV ervan uit kan gaan dat iemand met goede ICT-

kennis gaat kijken naar de formules die zijn gehanteerd in het programma.  

Dhr. Bannenberg is zeker van plan iemand hierna te laten kijken.  
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Mevr. Koopman vraagt zich af hoe kan deze schuld toch heeft kunnen ontstaan. Naar haar mening 

werden boeken altijd al pas meegegeven wanneer er was betaald en werd het bedrag dat betaald 

moest worden, nagerekend.  

Dhr. Bannenberg zegt dat bij de eerste boekverkoop pas achteraf werd gepind. Hierdoor was er dus 

de mogelijkheid dat mensen zonder te betalen hun boeken hebben meegenomen. Het is een enorm 

gat waarvoor moeilijk een verklaring is te geven. Dit leek het bestuur de meest logische verklaring. 

Hierom is dus ook het protocol veranderd en worden de bedragen nagerekend.  

 

Mevr. Koopman vraagt zich of hoe dit concreet is opgelost.  

Dhr. Bannenberg zegt dat mensen hun boeken pas meekrijgen als ze hun pinbonnetje hebben laten 

zien.  

 

Mevr. Touw vraagt zich of er bij de eerste boekverkoop mensen ook al verplicht online de boeken 

besteld moesten hebben.  

Dhr. Bannenberg zegt dat dit inderdaad het geval was. Mensen moesten inderdaad de boeken online 

bestellen.  

Volgens mevr. Touw moeten toch de boektitel en de naam opgeschreven worden. Dan zou er aan de 

bonnetjes te zien zijn wat er is besteld en wie er heeft betaald.  

Dhr. Bannenberg zegt dat dit mogelijk is. De afgelopen boekverkoop is erop gehamerd om elke 

boektitel en de achternaam te vermelden op de bonnetjes. Dit is tijdens de eerste boekverkoop niet 

altijd gebeurd. De bonnetjes kunnen eventueel allemaal gecontroleerd worden hierop, dit is tot op 

heden nog niet gebeurd.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt of er door de pintransacties na is te gaan wie niet heeft betaald.  

Dhr. Bannenberg zegt dat hij kan gaan kijken of dit mogelijk is, mits alle gegevens van de eerste 

boekverkoop nog voorradig zijn. Hier is geen zekerheid over te geven.  

 

Dhr. Bennebroek meldt dat niet iedereen misschien zijn eigen boeken heeft betaald. Dit is misschien 

een mogelijke verklaring voor het gat bij de pininkomsten.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat dhr. Bennebroek hier een punt heeft. Het lijkt hem vrij gemakkelijk om uit 

te zoeken wie er wel en niet heeft betaald en voor wie.  

 

Dhr. Veenboer zegt dat er in de laatste alinea suggesties staan. Hij vraagt zich of deze ergens worden 

vastgelegd om dit in de toekomst voorkomen.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er een protocol is opgesteld dat aan de bestuurshandleiding zal worden 

toegevoegd en hij zal dit aan zijn opvolger meegeven.  

 

Mevr. Touw vraagt of het een idee is om dit bij de volgende ALV als motie in te dienen en het zowel 

in het Huishoudelijk Reglement als de bestuurshandleiding op te nemen. 

Dhr. Bannenberg antwoordt hier bevestigend op.  

 

Dhr. Pots zegt dat er dus verschillende prijzen voor de boeken zijn gehanteerd. Hij vraagt zich af in 

hoeverre het bestuur dit te verkopen vindt. 

Dhr. Bannenberg zegt dat het als eerste een eigen fout is geweest. Daarom worden de leden in de 

mail niet gedwongen te betalen, maar ze worden hiertoe verzocht.  
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Dhr. Pots vraagt zich af of het misschien niet verstandiger is om de SPIL haar verlies te laten pakken 

en of het mogelijk is om dit uit eigen vermogen te betalen.  

Dhr. Bannenberg zegt dat alle leden gelijk worden behandeld. Dit bericht is naar iedereen gestuurd 

die het betreffende boek hebben gekocht, ze bepalen echter zelf of ze het resterende bedrag 

betalen.  

Dhr. Klein Hofmeijer vult aan dat het betreffende geld niet uit het eigen vermogen wordt gehaald, 

maar dat het is begroot.  

 

Beleidsnota SPIL-bestuur 2012-2013, ‘SPILlusie’ 

 

Punt 2 Verenigingsbrede doelstellingen bestuur ‘SPILlusie’ 

Mevr. Van der Helm zegt dat zij het een goed idee vindt om samen te werken met de POPcorner en 

de Studenten Loopbaan Service voor het geven van workshops. Zij vraagt zich af hoeveel animo 

hiervoor is.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er voor de tentamentraining, die voornamelijk voor eerstejaars bedoeld 

was, zeer veel animo was. Er was vooraf een limiet van dertig deelnemers gesteld, maar de teller 

werd gestopt bij drieëndertig aanmeldingen, omdat hij niet verwachtte dat iedereen ook 

daadwerkelijk op zou komen dagen.  

 

Mevr. Van der Helm vraagt zich af hoe het beleid ten opzichte van de alumni wordt aangepakt.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat hij inmiddels een gesprek heeft gehad met een alumnus van de Leidse 

Alumnivereniging van Politicologen. Het beleid zal vooral gericht zijn op de toekomst van onze leden. 

Daarbij zal gekeken worden of alumni interessante stages kunnen aanbieden en of de bedrijven waar 

zij werken een eventuele rol zouden kunnen spelen. Het plan is er om eventueel een speeddate te 

organiseren, daarbij inachtnemend dat het vorig jaar is afgelast. Hierom wordt goed gekeken of er dit 

jaar wel voldoende animo voor is.  

 

Dhr. Veenboer vraagt zich af hoe het bestuur denkt dat zij een betere band kan kweken tussen 

verschillende commissies.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat er vooral punten gescoord kunnen worden bij acquisitie. Leden van de 

commissie zullen bij andere commissievergaderingen aanwezig zijn.  

 

Mevr. Koopman merkt op dat dit in eerdere ALV’s aan bod is gekomen. Zij vraagt zich af of dit alleen 

een poging om te onderzoeken is of gaat dit ook echt gebeuren.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat dit ook echt gaat gebeuren.  

Dhr. De Groot zegt dat een aantal leden van de commissie Acquisitie ook daadwerkelijk gaat 

deelnemen aan andere vergaderingen.  

Mevr. Koopman vraagt zich af in hoeverre dhr. De Groot gebruik gaat maken van eerdere expertise. 

Blijkbaar is er in het verleden hier niet volop gebruik van gemaakt, omdat er nu weer de aandacht op 

wordt gevestigd.  

Dhr. De Groot zegt dat dit zeker gaat lukken en dat hij daarvoor geen obstakels ziet.  

 

Punt 3 Voorzitter 

Dhr. Nederkoorn vraagt om uitleg over de vermelde quote.  
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Dhr. Van Rooijen zegt dat Oppenheimer het brein was achter de atoombom, wat een invloedrijke 

gebeurtenis was in de twintigste eeuw. Dit is dé quote van dhr. Oppenheimer die een goede 

omschrijving van dhr. Oppenheimer geeft omdat hij staat voor het beleid van dhr. Van Rooijen.  

Dhr. Nederkoorn vraagt zich af of de SPIL voornemens is te investeren in een nucleair 

wapenprogramma. Dhr. Van Rooijen zegt dat hij samen met de commissaris Acquisitie aan het kijken 

is wat Iran voor ons kan betekenen op dit vlak, waarna hij zegt dat dit uiteraard opgevat moet 

worden als een grapje.  

Dhr. Henckens meldt dat het moet zijn ‘and destroyer of worlds’, in plaats van ‘the destroyer of 

worlds’.  

 

Dhr. Veenboer vraagt wat er concreet gaat gebeuren met het StOP.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat hij nog geen vergadering van het StOP heeft bijgewoond. Er is tot op 

heden geen bericht geweest van het StOP. Er is geen informatie bekend.  

Dhr. Veenboer vraagt of het StOP nu een werkend bestuur heeft waar de SPIL mee samen zou 

kunnen gaan werken.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat er binnenkort de Wissel-ALV is. Hij neemt zijn woorden terug, er is wel 

bericht geweest van het StOP.  

Dhr. Veenboer vraagt zich af wat dhr. Van Rooijen verwacht van het StOP.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat het een universitair brede vereniging is. Hij hoopt op het krijgen van 

advies en op het kunnen aanhalen van banden met andere besturen, waardoor er misschien een 

activiteit georganiseerd kan worden. Maar het is vooral een overlegorgaan.  

Dhr. Veenboer vraagt of de SPIL zou kunnen deelnemen aan een StOPfeest.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat dat zou kunnen wanneer er animo is onder de leden. Er is in ieder 

geval geen rekening mee gehouden in de jaarplanning.  

Mevr. Van der Helm voegt toe dat het een enigszins treurige bedoeling is. Maar het is wel de enige 

manier voor vertegenwoordiging van alle studieverenigingen in Leiden. Natuurlijk moet er kritisch 

naar gekeken worden, maar mevr. Van der Helm ziet geen reden om uit het StOP te stappen.  

 

Dhr. Veenboer vindt het stukje van de voorzitter een erg beknopt beleid. Hij vraagt zich af hoe het zit 

met IAPSS en wat de insteek van dhr. Van Rooijen is, ook bij de General Assembly.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat IAPSS momenteel bezig is met de verhuizing van het hoofdkantoor naar 

Nijmegen. Mevr. Van der Helm is penningmeester van IAPSS geworden. Qua financiën gaat het de 

goede kant op. Het Financieel Reglement van de SPIL wordt als inspiratie gebruikt voor IAPSS.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat er, naast de AC-GA, bijvoorbeeld weer een uitwisseling (waarschijnlijk met 

Bremen) georganiseerd kan worden. Hij hoopt op meer contact met buitenlandse 

studieverenigingen. Het kan ook een bron van vacatures zijn en het is een denktank.  

 

Dhr. Veenboer vraagt zich af waarom er weer voor Bremen is gekozen voor de uitwisseling.  

Mevr. Van de Voort zegt dat er wel is gekeken naar andere verenigingen. Vorig jaar is gebleken dat 

contact lastig is met andere buitenlandse verenigingen. De drempel naar Bremen is laag, vanwege 

lage vervoerskosten en weinig reistijd. Het bestuur wilde geen hogere drempel voor de leden 

instellen.  
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Mevr. Touw vraagt zich af wat er met het PvP wordt gedaan.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat er bijvoorbeeld meer samengewerkt kan worden met Machiavelli, omdat 

de SPIL goede banden heeft met Machiavelli en het is relatief dichtbij. Als er een gezamenlijk congres 

georganiseerd kan worden is er eventueel een grote spreker mogelijk.  

Mevr. Touw zegt dat er al het PiP-congres is waaraan alle verenigingen deelnemen en het is dit jaar 

in Amsterdam. Zij vraagt waar de behoefte vandaan komt om een congres te organiseren met maar 

twee verenigingen.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat het niet per se congres hoeft te zijn, het kan ook een gezamenlijke 

grote activiteit zijn.  

 

Mevr. Van der Helm vindt het prettig dat het een beknopt verslag is. Zij vindt het echter niet per se 

gepast dat de voorzitter het gezicht van de SPIL is. Naar haar mening zou de uitwisseling toch onder 

de commissaris Buitenland moeten vallen.  

Dhr. Van Rooijen antwoordt dat het gezicht van de SPIL meer een vrolijke opmerking of een klein 

grapje is, dan dat het serieus bedoeld is. De uitwisseling gaat inderdaad formeel onder de 

commissaris Buitenland vallen, maar de voorzitter zal nauw betrokken zijn bij de uitwisseling.  

Mevr. Van der Helm zegt dat een vrolijke opmerking niet hoort in een beleidsstuk.  

 

Dhr. Veenboer vraagt of dhr. Van Rooijen impliceert dat vorige voorzitters niet als één blok optraden.  

Dhr. Van Rooijen wil de samenwerking intensiveren.  

Dhr. Veenboer wenst de voorzitter veel plezier. 

 

Punt 4 Secretaris 

Dhr. Nederkoorn vraagt zich af of de quote een persoonlijke aanval op hem is.  

Mevr. Auwema antwoordt hier ontkennend op, maar zij wil graag dat ALV’s en 

bestuursvergaderingen duidelijker worden. Niet alles wat gezegd wordt, is altijd van meerwaarde en 

dit is niet specifiek op dhr. Nederkoorn van toepassing.  

Dhr. Nederkoorn wil mevr. Auwema vragen of zij deze vraag een verbetering vond van stilte.  

Mevr. Auwema zegt dat zij deze vraag een verbetering van de stilte vond.  

 

Mevr. Westra vraagt zich af hoe er meer leden naar de ALV getrokken gaan worden.  

Mevr. Auwema antwoordt dat dit helaas dit keer niet gelukt is. De gekochte cupcakes en versieringen 

voor de verjaardag van de SPIL hebben niet geholpen. Zij gaat voor de volgende ALV de leden meer 

informeren over de ALV, voornamelijk de eerstejaarsstudenten. Dit gaat gebeuren in samenwerking 

met de commissaris PR.  

Dhr. Nederkoorn wil mevr. Auwema graag meegeven dat, naarmate er meer informatie over de gang 

van zaken op de ALV wordt gegeven, er minder mensen zullen komen.  

Mevr. Auwema antwoordt dat ze dit zal meenemen.  

Dhr. Stunt vraagt zich af wie nu de hoofdverantwoordelijke is voor het informeren van de leden over 

de ALV.  

Mevr. Auwema zegt dat zij verantwoordelijk is voor het versturen van de brieven en e-mails naar de 

leden, tevens maakt zij een event aan op Facebook. De verdere promotie via Facebook en posters zal 

door de commissaris PR worden gedaan.  

Dhr. De Groot meldt dat de ALV onder de verantwoordelijkheid van de secretaris valt, zoals dit 

vermeldt staat in de beleidsnota. De promotie zal plaatsvinden in samenwerking met de commissaris 
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PR, maar de oproepen voor de ALV zijn absoluut de verantwoordelijkheid van de secretaris. Hier mag 

geen verwarring over ontstaan. Dhr. De Groot bedankt dhr. Stunt voor deze vraag.  

 

Dhr. Stunt vraagt zich af wat de gevolgen in de toekomst zullen zijn van dit beleid.  

Mevr. Auwema zegt dat er nu weinig commissieleden aanwezig zijn. Om hen naar de ALV te laten 

komen, zal er voor de ALV gegeten worden met de verschillende commissies om daarna rechtstreeks 

door te gaan naar de ALV. Verder zal de promotie nog meer opgevoerd moeten worden.  

 

Dhr. Nederkoorn zegt dat het een goed idee zou zijn om beter naar de datum te kijken, en eventueel 

de commissieleden hierin te betrekken.  

 

Mevr. Westra vraagt zich af waarom er geen eerstejaarsstudenten aanwezig zijn.  

Mevr. Auwema zegt dat er hiervoor niet maar één verklaring is, maar het een samenloop is van 

meerdere verklaringen. Een mogelijke verklaring kan zijn dat veel eerstejaarsstudenten nog niet in 

Leiden wonen, waardoor de drempel te hoog is om te komen, omdat ALV’s vaak een late eindtijd 

hebben waardoor ze niet meer naar huis zouden kunnen. Mevr. Auwema oppert het idee om in 

aanstaande commissievergaderingen te vragen waarom leden niet naar de ALV komen.  

 

Dhr. Bennebroek zegt dat het misschien een goed idee is om de tijd te veranderen. Nu is het vaak 

tijdens etenstijd. Om meer leden te trekken, zou de ALV vroeger of later kunnen beginnen.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat de ALV eventueel om vijf uur kan beginnen, maar dan zullen maaltijden 

voor de leden moeten worden begroot. Naar zijn mening zou de ALV in ieder geval na etenstijd 

moeten beginnen, dus rond acht uur.  

 

Mevr. De la Haye vraagt of het mailbestand inmiddels op orde is.  

Mevr. Auwema antwoordt hier bevestigend op.  

Mevr. De la Haye vraagt zich af waarom zij dan geen mail heeft ontvangen.  

Mevr. Auwema zegt dat dit dan een misverstand moet zijn en dat zij gaat kijken wat er fout is 

gegaan.  

 

Mevr. Touw vraagt wie zich gaat bezighouden met het alumnibeleid. Bij zowel de voorzitter, de 

secretaris als de commissaris Binnenland staat vermeld dat zij willen gaan samenwerken met alumni 

en het LAP. Aangezien het alumnibeleid van de SPIL nog niet zo lang bestaat, begrijpt zij dat er vanuit 

het bestuur veel wil is om hier aandacht aan te geven, maar ze vraagt zich af of hier wel een rol voor 

de SPIL is weggelegd. Ook wil zij weten op wie de focus van het beleid op de alumni of op de 

studenten zal liggen. 

Mevr. Auwema zegt dat er op dit gebied samengewerkt zal worden binnen het bestuur, omdat er op 

deze wijze meer input zal komen, maar zij als secretaris is eindverantwoordelijk. De focus zal zeker 

gaan liggen op de studenten, het zal gericht zijn op de toekomst van de leden. Op het carrièrecenter 

zullen ervaringen van alumni komen te staan.  

Mevr. Touw zegt dat zij het goede plannen vindt en zij hoopt dat het succesvol zal zijn. Ze wil enkel 

nog weten voor wie de activiteiten zullen worden georganiseerd.  

Mevr. Auwema zegt dat de activiteit voor zowel studenten als alumni toegankelijk zal zijn, maar zij 

verwacht dat er meer animo zal zijn onder de studenten omdat het LAP zelf al activiteiten en een 

collegereeks organiseert voor de alumni.  
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Dhr. Nederkoorn zegt dat er met de uitgave van Debat gestreefd zal worden naar uitgave in bepaalde 

maanden. Er zit echter heel veel tijd tussen de laatste Debat van mevr. Auwema (juni) en de eerste 

editie van haar opvolger. Dhr. Nederkoorn wil weten of dit betekent dat de uitgave van Debat niet 

meer gelijk gespreid zal worden gedurende het jaar.  

Mevr. Auwema benadrukt dat het een streven is om Debat in de genoemde maanden uit te geven. 

Voor de laatste editie van mevr. Auwema staat nog niet vast of zij die voor of na de zomer zal gaan 

uitgeven. Dit zal ook afhangen van de inwerkperiode met haar opvolger.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat mevr. Auwema achter haar streven zou moeten staan. Naar zijn mening 

zou de laatste Debat na de zomer uitgegeven moeten worden, want dan kan mevr. Auwema er met 

haar opvolger aan werken.  

Mevr. Auwema antwoordt dat zij de adviezen van dhr. Nederkoorn zal meenemen in haar 

overweging wanneer de laatste Debat uitgegeven zal worden.  

 

Mevr. Daling zegt dat zij graag zou zien dat de laatste Debat van mevr. Auwema in oktober 

uitgegeven zou worden, want hiermee kunnen meteen eerstejaarsstudenten aan de vereniging 

gebonden worden.  

Mevr. Van der Helm is het hier niet mee eens, want de huidige commissie zal dan niet meer 

gemotiveerd zijn om nog mee te werken aan deze editie. Naar haar mening zou de editie van 

november van de opvolger van mevr. Auwema naar oktober verplaatst moet worden, zodat mevr. 

Auwema haar opvolger hier nog mee kan helpen.  

Dhr. Nederkoorn stelt voor om de commissieleden de bijdrages al voor de zomer te laten schrijven 

en Debat na de Lange Reis uit te geven, omdat er dan nog een verslag geschreven kan worden door 

de commissaris Buitenland, waarmee de nieuwe eerstejaars ook al geïnteresseerd kunnen worden.  

Mevr. Daling zegt dat Debat nu 26 jaar wordt uitgegeven. Daarvan is er in 24 jaar wel een Debat in de 

zomer uitgegeven. Zij wil graag dat dit in overweging wordt genomen.  

Mevr. Auwema zegt dat zij bij de Tussentijdse ALV uitsluitsel zal geven over wanneer haar laatste 

Debat uitgegeven zal worden.  

 

Mevr. Touw vraagt zich af of mevr. Auwema het semiwetenschappelijke karakter van Debat wil 

behouden.  

Mevr. Auwema antwoordt dat zij dit vergeten te vermelden is in haar beleidsstuk is, maar dat zij dit 

zeker wil behouden.  

 

Dhr. Veenboer zegt dat er misschien meer aandacht voor de SPIL zelf in Debat moet komen. Hij zou 

graag de houding van mevr. Auwema hierover willen weten.  

Mevr. Auwema antwoordt dat zij het hier mee eens is. Fotopagina’s zijn hier misschien niet zo 

geschikt voor, maar een nieuwe toevoeging zal de bestuurscolumn zijn waarin de bestuursleden 

vertellen over hun werkzaamheden. Dit zal vooral interessant zijn ten tijde van de sollicitatieperiode 

voor het volgende bestuur.  

Mevr. Touw vindt het een goed idee. Zij vraagt zich echter af waarom niet nu al meer informatie is 

gegeven over de inhoud van de bestuursfuncties. Dan was er misschien meer aandacht en animo 

voor de ALV geweest.  
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Mevr. Daling zegt dat toen het aantal Debatten van vijf naar vier is gegaan, mede omdat de inhoud 

wel eens onder druk kwam te staan. Zij zou graag zien dat er geen fotopagina’s in Debat kwamen, 

maar dat vooral de inhoud behouden blijft. Zij suggereert dat medewerkers van de Vijfde ook 

benaderd kunnen worden voor een bijdrage.  

Mevr. Auwema zegt dat zij alle overwegingen meeneemt en dat zij nog aan het kijken is of 

medewerkers van het instituut interesse hebben in het schrijven van een column.  

Mevr. Daling wil haar achterkleinkind succes wensen.  

 

Punt 5 Penningmeester 

Mevr. Touw heeft begrip voor de papierbesparing, maar vraagt zich af waarom er helemaal geen 

tekst is. 

Dhr. Klein Hofmeijer antwoordt dat hij voornamelijk de continuïteit van de vereniging wil bewaken. 

Het beleid is hetzelfde als voorgaande jaren, daarom ziet hij geen noodzaak voor een specifiek 

beleidsstuk.  

Mevr. Touw beveelt aan om voor de Tussentijdse ALV toch een stukje te schrijven.  

 

Dhr. Veenboer merkt op dat de penningmeester ook verantwoordelijkheid is voor het EJW, en geeft 

aan dat het instituut er niet om bekend staat geld uit te geven aan niet-academische activiteiten.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de B.I.L. wel subsidie van het instituut ontvangt en hij de mogelijkheid 

enkel wil onderzoeken. De subsidieaanvraag gaat niet door als het ten koste zou gaan van subsidies 

voor andere activiteiten.  

Mevr. Touw wil van harte aanbevelen om geen subsidie aan te vragen. Zij ziet niet waarom de SPIL 

dit zou willen doen, omdat het instituut de vereniging toch al als subsidietrekker ziet.  

Dhr. Klein Hofmeijer antwoordt dat hij de mogelijkheid wil onderzoeken omdat de B.I.L. ook subsidie 

krijgt. Hij had deze laatste overweging nog niet gehoord.  

Dhr. Stunt zegt dat hij er hetzelfde over denkt als mevr. Touw. Het is volgens hem inderdaad niet 

nodig om subsidie aan te vragen.  

Mevr. Van der Helm zegt dat €35,- per deelnemer niet veel is. Met meer geld zou er de mogelijkheid 

zijn om andere, interessantere activiteiten te kunnen organiseren.  

Mevr. Touw vindt dat er geen subsidie aangevraagd zou moeten worden voor ‘vette’ activiteiten.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat zijn voorkeur er nu naar neigt om geen subsidie aan te vragen. Hij gaat 

nog wel een gesprek voeren met de organisatie van het EJW van de B.I.L.  

Dhr. Stunt vraagt zich af waarom er meer geld zou moeten komen voor vette activiteiten. Hij wil 

graag weten wat hier de toevoeging van zou zijn.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de deelnemersprijs van €35 redelijk hoog is. De subsidie zou 

voornamelijk gebruikt worden om dit te verlagen. Het EJW is low-budget, dhr. Klein Hofmeijer wil de 

mogelijkheid bekijken om dit te veranderen, zodat het levendiger voor nieuwe eerstejaars/leden 

gemaakt kan worden.  

Dhr. Stunt vraagt zich af of dhr. Klein Hofmeijer hier al concrete invulling voor heeft.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat er nog geen concrete invulling is, omdat het EJW wordt georganiseerd 

door een onafhankelijke commissie. Dhr. Klein Hofmeijer is bereid om bij de Tussentijdse ALV aan te 

geven of hij subsidie aan zou gaan willen vragen en waar deze subsidie dan voor gebruikt zou kunnen 

gaan worden.  
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Dhr. Nederkoorn vraagt zich af waarom het EJW door een onafhankelijke commissie wordt 

georganiseerd, maar onder de verantwoordelijkheid van de penningmeester valt.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de EJW commissie onafhankelijk handelt, maar dat hij namens het 

bestuur verantwoordelijk is.  

 

Dhr. Pots zegt dat hij €35 een laag bedrag vindt voor een all-inclusive weekend. Naar zijn mening kan 

hier een goed EJW mee georganiseerd worden.  

 

Mevr. Van ’t Hart zegt dat zij een aantal kampen georganiseerd heeft met een andere organisatie. 

Daar werden deelnemers gevraagd om bepaalde spullen mee te nemen, om de kosten te drukken 

voor de organisatie en daar werd ook gebruikt gemaakt van de omgeving.  

 

Mevr. Touw vindt dat het stuk vooral vanuit een penningmeester visie is geschreven. Zij vraagt zich af 

of waarom er geen inhoudelijke aspecten over het EJW in staan. Zij heeft daarnaast gehoord over 

een incident.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat er een incident heeft plaatsgevonden, maar dat is gebeurd onder de 

eigen verantwoordelijkheid van de betreffende deelnemers. De regels voor het EJW werkten wel 

degelijk goed. Het bestuur, de commissie en het kandidaatsbestuur heeft niet altijd alles onder 

controle.  

Mevr. Touw vraagt of er voornemens zijn om bijvoorbeeld geen sterke drank te kopen of om de 

deelnemers een alcoholprotocol te laten ondertekenen.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat er geen sterke drank is ingekocht de afgelopen twee jaren. Hij kan niet 

met zekerheid zeggen of er een alcoholprotocol is meegestuurd afgelopen jaar.  

Mevr. Van de Voort was secretaris van de afgelopen EJW-commissie. Zij zegt dat het weekend de 

eigen verantwoordelijkheid van de deelnemers is, er werd een brief gemaild waarin de regels, onder 

andere met betrekking tot alcohol, duidelijk stonden vermeld. Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat deze 

brief komend jaar weer zal worden verstuurd.  

Mevr. Touw wil meegeven dit zeker weer te doen, mede om verkeerde beelden van de SPIL te 

voorkomen.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat een alcoholprotocol niet genoeg is. Naar zijn mening zouden er duidelijke 

regels moeten komen om eventueel mensen uit te sluiten van het weekend of weg te sturen.  

Mevr. Daling merkt op dat de SPIL moet uitkijken geen deelnemers af te schrikken of weg te jagen.  

 

De ALV-voorzitter merkt op dat komend jaar de alcoholleeftijd wordt verhoogd naar 18 jaar.  

 

Mevr. De la Haye vraagt zich af of de penningmeester al concrete ideeën heeft over de commissie en 

de aansturing hiervan en of hij al ideeën heeft over een locatie.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat hij na iedere vergadering een gesprek gaat houden met de voorzitter en 

eventueel andere commissieleden. Indien nodig zal hij zelf plaatsnemen bij de vergadering. Hij zegt 

dat dezelfde locatie als afgelopen jaar misschien niet zo’n goed idee is, voornamelijk vanwege de 

kookmogelijkheden.  

 

Schorsing om 22.19 uur voor 13 minuten.  

Heropening om 22.33 uur 
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Punt 6 Commissaris Binnenland & Faciliteiten 

Mevr. Touw wil mevr. Markslag graag feliciteren met de reeds georganiseerd activiteiten. Zij vindt dit 

een goede start voor de eerstejaarsstudenten. Volgens het beleidsstuk is het doel 14 inhoudelijke 

activiteiten: nationaal en internationaal gericht, zij vraagt zich af wanneer deze activiteiten zijn 

geslaagd. Daarnaast vraagt zij zich af of er voldoende draagvlak is voor samenwerking met de B.I.L., 

door middel van het organiseren van een congres of symposium en het Onderwijsdebat.  

Mevr. Markslag zegt dat alle activiteiten in het interessegebied van de leden moeten liggen. Zij hoopt 

op veel input van commissieleden. Daarnaast wil zij ook gaan luisteren naar ideeën van andere leden, 

vooral eerstejaars. Een activiteit is volgens haar geslaagd wanneer er is voldaan aan de verwachting 

van de commissaris en wanneer er positieve feedback is.  

 

Mevr. Touw vraagt zich af of de commissaris zelf een idee heeft van de verdeling van kleine en grote 

activiteiten, masterclasses en workshops. Daarnaast wil zij weten of het een streven om ouderejaars 

en internationale studenten meer bij de vereniging te betrekken.  

Mevr. Markslag zegt dat er getracht wordt om alle leden aan te spreken met de activiteiten. Het is 

moeilijk om internationale studenten aan te spreken. Indien er vraag naar zulke activiteiten is, zal er 

gekeken worden naar de mogelijkheden. Mevr. Markslag zal een poging doen tot het opzetten van 

compleet nieuwe activiteiten, die ook interessant zullen zijn voor ouderejaars. Zij zal streven naar 

afwisseling gedurende het jaar.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt zich af of het mevr. Markslag gaat om het halen van het quotum of om het 

waarborgen van de kwaliteit.  

Mevr. Markslag zegt dat er op dit punt een balans nodig is, maar het quotum zal niet ten koste van 

alles gehaald moeten gaan worden.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt wanneer iets een kleine of grote activiteit is.  

Mevr. Markslag zegt dat deze scheiding vermeld is in het beleidsstuk, maar er is wel een bepaalde 

marge aanwezig.  

Dhr. Nederkoorn vraagt waarom mevr. Markslag heeft gekozen voor de terugkeer van de scheiding 

kleine en grote activiteiten. Dit kan, volgens hem, misschien zorgen voor een beperking bij één van 

beide groepen.  

Mevr. Markslag zegt dat hiervoor is gekozen in samenspraak met de penningmeester, omdat er in 

het afgelopen jaar gevraagd werd om deze scheiding.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat het bestuur zich hiermee in haar vingers zal snijden volgens dhr. 

Nederkoorn. Er zullen 3 grote activiteiten gaan plaatsvinden met een totale waarde van €900, dus 

ongeveer €300 per activiteit. Er is €540 beschikbaar voor kleine activiteiten. Hierbij is specifiek 

gekeken naar welke activiteiten mevr. Markslag wil gaan organiseren. Bij de Tussentijdse ALV zal er 

indien gewenst een wijziging plaatsvinden in de verdeling.  

Dhr. Nederkoorn vraagt zich af wat de winst is van deze scheiding.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de ALV het een te groot bedrag vond voor vrije besteding. Daarom is er 

gekozen voor deze scheiding.  

 

Mevr. Touw vindt het geen slecht idee om voor deze scheiding te kiezen, ook voor de commissaris 

zelf. Zij vraagt zich waarom er gekozen is voor €5 p.p. bij grote activiteiten, zal dit een richtlijn zijn of 

ligt dit niet echt vast.  
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Mevr. Markslag zegt dat het wat haar betreft een richtlijn is met een kleine marge. Als dit eventueel 

problemen oplevert, maar de activiteit wel succesvol is, is dit wat haar betreft te legitimeren.  

 

Mevr. Van der Helm merkt op dat er activiteiten in samenwerking met alumni georganiseerd zullen 

worden. Zij hoopt dat dit van de grond komt en vraagt zich af of hier al ideeën voor zijn.  

Mevr. Markslag zegt dat alumni bereid zijn om SPILleden te ontvangen. Op dit moment is er echter 

nog niets georganiseerd.  

 

Mevr. Van der Helm zegt dat de pubquiz een groot succes was afgelopen dinsdag, en stelt voor om 

elk blok zo’n quiz te organiseren.  

Mevr. Markslag zegt dat er sowieso nog een algemene politicologenquiz in het voorjaar komt, dat is 

het beleid voor dit jaar. Het is misschien niet mogelijk om elk blok een quiz te organiseren, maar dit 

zal doorgegeven worden aan haar opvolger.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt of mevr. Markslag voornemens is om met de verenigingen die het Leids 

Debat hebben georganiseerd een andere grote activiteit te organiseren.  

Mevr. Markslag zegt dat de meeste studieverenigingen ook deelnemen aan het Leids Onderwijsdebat 

wat sowieso georganiseerd gaat worden. De suggestie van dhr. Nederkoorn wordt meegenomen en 

onderzocht.  

 

Mevr. Touw zegt, op advies van mevr. Koopman, dat de voorwaarden voor aanwezigheid zijn 

veranderd bij Pauw & Witteman en De Wereld Draait Door. 

Mevr. Markslag zal hiernaar gaan kijken.  

 

De ALV-voorzitter wil mevr. Markslag meegeven dat hij de afgelopen maand hard heeft gewerkt voor 

de VARA en haar hierover wellicht advies kan geven.  

Mevr. Markslag bedankt hem hiervoor.  

 

Mevr. Markslag zegt over de samenwerking met B.I.L., als reactie op een eerdere vraag van mevr. 

Touw, dat er veel raakvlakken zijn. Hopelijk is er dit jaar meer interesse voor een congres of een 

symposium. Er komt waarschijnlijk een onafhankelijke commissie voor dit congres of symposium.  

 

Dhr. Pots wil mevr. Markslag bedanken voor het geweldige citaat van Benjamin Franklin aangezien hij 

het er ten zeerste mee eens is.  

 

Punt 7 Commissaris Buitenland 

Mevr. Bot vraagt zich af hoe het staat met de poging tot het opzetten van een sectie ‘Studeren in het 

buitenland’ op de website.  

Mevr. Van de Voort zegt dat zij contact heeft gehad met mevr. Van Cranenburgh. Zij was 

terughoudend. Er is nog steeds contact, maar dit zij heeft het niet opgenomen in haar beleid omdat 

zij er voorlopig geen meerwaarde in ziet voor de SPIL.  

 

Mevr. Van der Helm zou graag updates willen over de Brusselexcursie en de uitwisseling.  

Mevr. Van der Voort zegt dat bij de Brusselexcursie de 20 plaatsen binnen 23 minuten vol waren. Er 

was dus veel animo. Dit leidt er toe dat het bestuur nadenkt over een eventuele tweede 
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Brusselexcursie later in het jaar. Het schema en de afspraken lopen prima. De voorbereidende 

activiteit wordt door Machiavelli georganiseerd. Over de uitwisseling met Bremen: er is helaas nog 

geen reactie. Mevr. Van de Voort gaat navraag doen bij de deelnemers van vorig jaar voor 

contactgegevens.  

 

Mevr. Touw vindt het beleidsstuk heel erg beknopt. Zij wil weten waarom iets toegevoegde waarde 

heeft, wat de ambities en doelstellingen van mevr. Van de Voort zijn en hoe de inschrijving van de 

Korte Reis zal worden aangepakt. Zij complimenteert mevr. Van de Voort met de gekozen 

bestemming.  

Mevr. Van de Voort bedankt mevr. Touw voor het compliment over de bestemming. Mevr. Van de 

Voort kreeg het advies om voor een beknopt beleid te kiezen. De inschrijving voor de Korte Reis is 

aankomende maandag, motivatiebrieven moeten meteen in drievoud worden ingeleverd, omdat hier 

vorig jaar tegenaan werd gelopen.  

 

Mevr. Touw vraagt zich af hoe het zal gaan met een tweede Brusselexcursie.  

Mevr. Van de Voort zegt dat deze voor dezelfde doelgroep zal zijn, maar alleen voor SPILleden. Zij 

heeft zeker gebruik gemaakt van de contacten van twee jaar geleden. Voor de eerste Brusselexcursie 

heeft de SPIL geen geld ontvangen van de Buren, voor een eventuele tweede Brusselexcursie zullen 

zij weer benaderd worden.  

 

Dhr. Nederkoorn vraagt of er al een wetenschappelijk medewerker van het instituut is geregeld voor 

de beoordeling van de motivatiebrieven.  

Mevr. Van de Voort zegt dat zij drie wetenschappelijk medewerkers heeft geregeld, zodat zij minder 

werk hebben per persoon.  

Dhr. Nederkoorn vraagt of er dan geen verschil zal zitten tussen de beoordelingscriteria bij drie 

verschillende medewerker.  

Mevr. Van de Voort zegt dat zij hier zeker over heeft nagedacht en daarom heeft zij een lijst met 

criteria toegestuurd om deze verschillen te minimaliseren.  

Dhr. Veenboer zegt drie medewerkers, drie verschillende methoden van nakijken en beoordelen 

zullen hebben. Hij denkt dat dit wel degelijk invloed kan hebben op de uiteindelijke beoordeling.  

Mevr. Van de Voort is van mening dat de wetenschappelijk medewerkers objectief genoeg zullen zijn 

bij het nakijken. Zij zegt dat de huidige commissaris en het oud-bestuurslid niet ervaren genoeg zijn 

om de brieven zelfstandig na te kijken. In het Huishoudelijke Reglement staat dat de brieven 

nagekeken moeten worden door een wetenschappelijk medewerker. Bij het beoordelen van de 

brieven voor Israël is ook gebruik gemaakt van twee medewerkers. Zij denkt dat geen enkele 

wetenschappelijk medewerker de tijd en zin heeft om alle brieven na te kijken.  

De ALV-voorzitter geeft opheldering en zegt dat er in het HR staat dat er maar drie leden in de 

beoordelingscommissie mogen.  

Mevr. Van de Voort was hiervan niet op de hoogte, maar zij zal hier naar gaan kijken en één van de 

benaderde wetenschappelijk medewerkers vragen of hij of zij bereid is om alle brieven na te kijken.  

Dhr. Nederkoorn vraagt of mevr. Van de Voort gaat kijken naar het wijzigen van het HR om de 

werkdruk voor de wetenschappelijk medewerker te verlagen.  

Mevr. Van de Voort zegt dat zij hier zeker naar gaat kijken.  
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Dhr. Stam heeft een bezwaar bij de uitwisseling. Vorig jaar waren er te weinig deelnemers vanuit de 

SPIL, maar wel vijftien aanwezige Duitsers. Er waren dus te weinig slaapplekken voor de Duitsers.  

Mevr. Van de Voort zegt dat vorig jaar voor het eerst een uitwisseling werd georganiseerd. Dit jaar 

zal zij de uitwisseling meer en eerder gaan promoten, uitleggen en zij kan nu uit de ervaringen van 

vorig jaar putten. Zij hoopt op meer aanmeldingen van SPILleden.  

Dhr. Stam vraagt of er weer vijftien mensen kunnen deelnemen.  

Mevr. Van de Voort zegt dat er inderdaad vijftien mensen kunnen deelnemen, zij vindt dit 

voldoende.  

 

Dhr. Bennebroek vraagt wat het verschil tussen politieke en politicologische relevantie is.  

Mevr. Van der Voort zegt dat politicologische relevantie maatschappelijke relevantie is 

 

Mevr. Touw zegt dat mevr. Van de Voort toch kan nadenken over studeren in het buitenland, 

misschien in samenwerking met de commissarissen Debat en ICT.  

 

Punt 8 Commissaris Onderwijs & Almanak 

Mevr. De la Haye vraagt hoe het verlopen is met de SPILcoach. Volgend jaar is het instituut van plan 

een tutoraat op te zetten voor de eerstejaars, wat is de rol van de SPILcoach hierin.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er meteen op de eerste collegedag gevraagd is naar interesse voor de 

SPILcoach. Er worden handvatten geboden aan de coaches. De coaches zijn vrij gelaten in hoe ze dit 

wilden gebruiken en invullen. Dit wil het bestuur gaan doorzetten. Voor dhr. Bannenberg is het 

nieuw dat het instituut een tutoraat wil gaan opzetten. Dit vindt hij verwonderlijk, aangezien hij ook 

plaats neemt in de opleidingscommissie. Daaruit kwam ook nieuwe informatie voort dat er ooit een 

mentorschap was, maar dat er hiervoor te weinig interesse vanuit de studenten was.  

Mevr. De la Haye vraagt of dhr. Bannenberg inzicht heeft in het huidige proces bij de SPILcoach, zijn 

er nu nog groepjes die actief zijn.  

Dhr. Bannenberg zegt dat de coaches voornamelijk in het eerste blok actief waren. Maar er zijn 

verschillend beelden per groepje. Nu is er nog weinig contact tussen de coaches en de eerstejaars.  

Mevr. De la Haye vraagt of dhr. Bannenberg dit nog meer in beeld gaat brengen.  

Dhr. Bannenberg zegt dat de coaches zullen worden benaderd, de eerstejaars niet per se.  

Mevr. De la Haye zegt dat het misschien toch een idee is om de eerstejaars te benaderen.  

 

Dhr. Stam zegt dat hij zelf SPILcoach was. In het begin is het makkelijk na het eerste college, daarna 

werd het lastig om een afspraak te plannen. Volgens hem was het verwachtingspatroon afspraken 

voor het hele blok. Dit werkte niet en dit is daarom ook niet gebeurd. Misschien alleen in de eerste 

drie weken voortaan.  

Mevr. Van den Poll was ook SPILcoach. Zij had contact met haar groepje tot de laatste week voor de 

tentamens. Dit werd als heel waardevol ervaren, de eerstejaars hadden veel vragen. Zij erkent echter 

dat het lastig is om je groepje aan je te binden.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er bij de nieuwe studenten vaak niet genoeg interesse en motivatie was 

om energie te steken in een SPILcoach groepje. Het is een goed ideaal om vaak af te spreken in het 

eerste blok. Maar later is het niet per se waardevol, het gaat vooral om de eerste dag.  

Dhr. Stam zegt dat de eerste dag het belangrijkst is, maar dat de eerstejaars heel nonchalant over de 

SPILcoach waren, ze hadden weinig interesse. 
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Dhr. Bannenberg zegt dat veel studenten niet gemotiveerd zijn, of weinig interesse hebben. Het 

verliep misschien rommelig, maar niet iedereen heeft interesse. Het is niet de bedoeling om de 

eerstejaars te gaan dwingen.  

 

Mevr. Bot vraagt of de panels al zijn opgezet en in hoeverre het een toevoeging is voor de SPIL.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er tijdens de boekverkoop mensen zijn geworven. De formulieren die na de 

tentamens worden uitgedeeld zijn kwantitatief. De panelstudies zijn meer van kwalitatieve waarde. 

Het moet leiden tot een verrijking van de opleiding. Ze doen dit ook bij de B.I.L. en daar wordt het 

goed ontvangen.  

 

Mevr. Touw zegt dat het instituut niet erg te spreken is over de BEL-gids. Eventueel contact met 

mevr. Reuters zou handig kunnen zijn om het instituut er niet mee te overvallen.  

Dhr. Bannenberg zegt dat contact met mevr. Reuters zeker van waarde zou kunnen zijn.  

Dhr. Van Rooijen zegt dat hij komende woensdag een gesprek heeft met mevr. Reuters.  

 

Dhr. Veenboer vraagt hoeveel de extra curriculaire boeken op leveren en waarom de SPIL deze 

boeken levert.  

Dhr. Bannenberg zegt dat deze boeken niet heel populair zijn, maar wel verdiepend voor de leden. 

De extra curriculaire boeken zijn niet geleverd bij de afgelopen boekverkoop. Ze leveren niet veel op.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de verkoopprijs minus de BTW de SPIL 10% als acquisitie oplevert. Dit is 

dus niet heel veel als deze boeken weinig verkocht worden.  

 

Dhr. Stam vraagt hoe het staat met het uittrekselbestand en of dhr. Bannenberg gaat proberen dit te 

vergroten.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er een vrij actieve groep mensen op Facebook is die bestanden en 

samenvattingen deelt. Deze mensen zullen worden benaderd of deze ook op de website mogen. De 

SPIL zal echter niet gaan betalen voor samenvattingen.  

 

Mevr. De la Haye vraagt of er een training zal komen voor bijlesdocenten en of hier al contact over is 

geweest.  

Dhr. Bannenberg zegt dat hij hiervoor een werkgroepdocent wil vragen.  

Mevr. De la Haye vraagt of deze docent dit als vriendendienst zal doen of zal er iets tegenover staan.  

Dhr. Bannenberg zegt dat het bestuur hoopt dat deze docent dit zonder tegenprestatie zou willen 

doen, of hooguit voor een flesje wijn.  

 

Punt 9 Commissaris Acquisitie & PR 

Dhr. De Groot maakt een opmerking betreffende de update van de website: de mogelijkheden 

hiervoor zijn onderzocht. De huidige website voldoet niet meer aan de moderne eisen qua 

beveiliging. De update is al geruime tijd beschikbaar. Dhr. De Groot wil zich dit jaar inzetten om de 

website te updaten in samenwerking met dhr. Zuidgeest. Hij wil dit op deze manier doen, omdat zo 

alle gegevens behouden blijven en de site online blijft op zijn server. Dhr. Zuidgeest zal hiervoor circa 

€400 vragen. Het alternatief is een compleet nieuwe website, maar dat zal meer geld gaan kosten. 

Wanneer het updaten van de website aan iemand anders uitbesteed zal worden, het ook veel meer 

geld zal gaan kosten.  
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Dhr. Bennebroek zegt dat een eerstejaars meldde dat er veel standaard meldingen komen die niet 

bekend zijn bij het bestellen van boeken.  

Dhr. De Groot antwoordt dat er wel een bevestigingsmail komt. Het verwijderen van deze meldingen 

vereist enige kennis die geen van de huidige bestuursleden bezit, hiervoor wil het bestuur dhr. 

Zuidgeest vragen.  

 

Mevr. Van der Helm vraagt wat voor soort acquisitie (warm (via, via) en koud (zelf bellen)) dhr. De 

Groot wil gaan voeren, hoe zullen de ALV’s aantrekkelijker gemaakt worden,  of de app actief zal 

worden gebruikt en geupdate en of dhr. De Groot deze actief wil gaan gebruiken en gaan updaten.  

Dhr. De Groot zegt dat hij nu bezig is met twee vormen van warme acquisitie, dus contacten die via 

via zijn opgedaan. De ALV’s zullen aantrekkelijker gemaakt worden in overleg met de commissie, 

helaas is hij hier nog niet aan toegekomen, maar dat gaat zeker gebeuren. Voor de app is er een 

lange lijst van mailwisselingen met de ontwikkelaar. De agenda zal vandaag geupdate worden. Dhr. 

De Groot wil zeker de app up to date houden. Het promoten van de app is lastig. Zo is voor Android 

gebruikers is de app lastig te vinden, hierover krijgt hij binnenkort uitsluitsel van de ontwikkelaar.  

Mevr. Dun zegt dat zij de app inderdaad niet gevonden heeft in de Android market, maar wel via de 

link op Facebook.  

Mevr. Van der Helm zegt dat de app ook te downloaden is via de beschikbare QR-code.  

 

Mevr. Touw vraagt waarom de ALV van vanavond niet via de app gepromoot is. Betreffende de 

nieuwsbrief, waarom is er geen leuke inleiding en uitgebreide international students corner meer. 

Daarnaast wil zij weten waarom er geen uitgebreider beleid voor acquisitie is vermeld en krijgt de 

SPIL geld voor het plaatsen van vacatures en stages.  

Dhr. De Groot zegt dat de ALV gepromoot had kunnen worden, maar zoals eerder gezegd daarvoor 

zijn er te weinig gebruikers. De app had echter wel een toevoeging kunnen zijn.  

Enigszins is de charme weg bij de nieuwsbrief, maar niet iedereen vindt een uitgebreide nieuwsbrief 

prettig, zij vragen om een leesbaardere nieuwsbrief. Dhr. De Groot zegt dat hij zal zoeken naar een 

mengvorm. Ditzelfde geldt voor de international students corner. Dit wordt meegenomen en meer 

tekst zou toegevoegd kunnen worden, maar verwijdering is misschien niet handig. Acquisitie is een 

nieuwe taak, daarom wil dhr. De Groot weinig uitsluitsel geven. Er is weinig kennis van voorgangers, 

maar zij hebben wel veel tips, concreet zijn is hierdoor lastig. De SPIL krijgt geen vergoeding voor het 

plaatsen van vacatures en stages, maar deze worden alleen geplaatst bij verrijking voor leden. 

Anders wordt er wel een vergoeding gevraagd.  

 

Mevr. Westra zegt dat de inleiding in de nieuwsbrief eigenlijk wel een toegevoegde waarde is. De 

agenda die nu in de tekst zelf staat stond altijd al links.  

Dhr. Stam zegt dat de commissaris ietwat nonchalant geweest is ten opzichte van de 

inleiding. Een inleiding geeft een goed beeld van werkzaamheden van het bestuur.  

Dhr. De Groot biedt zijn oprechte excuses aan voor deze vermoedens van nonchalance.  

 

Mevr. Westra zegt dat de opzet van PR is: promotie en nieuwsbrief en dat er daarom geen aparte 

vermelding van de functie ICT is. 
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Dhr. Stam vraagt wat ledenbinding van de vereniging betekent.  

Dhr. De Groot zegt dat dit de voornaamste invulling van de functie PR is, het alles inhoudt wat te 

maken heeft met het binden van de leden aan de vereniging door middel van PR.  

Mevr. Daling zegt dat er substantieel verschil is tussen de functies PR en ICT.  

 

Dhr. Bennebroek zegt dat de app niet gratis te vinden is in de App store.  

Dhr. Bannenberg zegt dat deze wel gewoon gratis te downloaden is.  

 

Dhr. De Groot zegt dat er verwarring is over de functienaam. Hij heeft wel de commissie ICT onder 

zijn verantwoordelijkheid.  

De ALV-voorzitter zegt dat wanneer er geen vermelding in het HR of de statuten van de functie ICT 

vermeld is, dhr. De Groot deze titel niet kan voeren. Voorheen mocht commissaris Debat ook niet de 

titel commissaris ICT voeren.  

 

Mevr. Daling vraagt of er een nieuw systeem voor de website komt.  

Dhr. De Groot zegt dat het huidige systeem geupdate wordt.  

Mevr. Daling vraagt wat de plannen van dhr. De Groot zijn met de website en of er iets wordt gedaan 

met een Engelstalige pagina. Verder wil zij weten waarom de bestuurscolumn alleen in Debat komt 

en niet ook op de website. 

Dhr. De Groot verzoekt mevr. Daling al haar ideeën aan hem door te spelen.  

Mevr. Daling vraagt naar de ideeën van dhr. De Groot.  

Dhr. De Groot zegt dat sommige pagina’s niet veel worden bezocht. Deze kunnen wellicht komen te 

vervallen, of vervangen worden door nieuwe pagina’s. Deze mogelijkheden worden onderzocht in 

samenwerking met dhr. Zuidgeest.  

Dhr. Bannenberg zegt dat er op de website een Study & Careercenter zal worden geplaatst. Er kan 

eventueel een stukje van ieder bestuurslid op de website komen.  

Mevr. Daling zegt dat dhr. Zuidgeest zal gaan vertellen dat alles mogelijk is.  

Mevr. Van der Helm zegt dat er misschien foto’s op de website kunnen. Daarnaast denkt zij dat het 

een goed idee is om ook te kijken naar andere websites.  

 

Punt 10 Jaarplanning 

Mevr. Bot vraagt of de uitwisseling eind juni niet in de knel komt met de voorbereidingen van de 

Lange Reis.  

Mevr. Van de Voort streeft er zeker naar om zelf mee te gaan op uitwisseling en dat dit niet in de 

knel komt met de voorbereidingen voor de Lange Reis.  

 

Punt 11 Begroting:  

Dhr. Klein Hofmeijer merkt met betrekking op de tweede alinea op dat €192,- moet worden 

vervangen door €96,-.  

De kosten voor de website hosting kiesleiden.nl zullen komen te vervallen en dit zal bij de 

Tussentijdse ALV opnieuw begroot worden.  

 

Dhr. Veenboer zegt dat de SPIL een groot eigen vermogen heeft, en vraagt waarom de bijdrage uit dit 

eigen vermogen zo laag is. Hij wil weten waarom er niet voor is gekozen om het verschil van de 

pininkomsten uit het eigen vermogen te halen in plaats van het weg te halen bij faciliteiten.  
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Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat hij vreesde dat de ALV er problemen mee zou hebben als het verschil 

van de pininkomsten uit het eigen vermogen gehaald zou worden. Hij wilde ook niet de vereniging 

laten opdraaien voor fouten van het bestuur, daarom heeft hij het bij faciliteiten weggehaald. Hij zal 

erover nadenken om bij de Tussentijdse ALV een voorstel te doen tot opname van eigen vermogen.  

Dhr. Veenboer vindt dit nobel van dhr. Klein Hofmeijer. Maar naar zijn mening tilt dhr. Klein 

Hofmeijer iets te zwaar aan het oordeel van de ALV. Hij stelt voor om bij de Tussentijdse ALV het 

eigen vermogen aan te spreken en te herbegroten.  

Dhr. Nederkoorn zegt dat er een combinatie was van de twee onderwijscommissarissen. Hierdoor is 

ook niet precies bekend waar de fout ligt. Naar zijn mening zou dhr. Klein Hofmeijer het eigen 

vermogen mogen aanspreken voor het betalen van de StudyStore.  

 

Mevr. Van der Helm zegt dat het reünisten lidmaatschap meer gepromoot kan worden.  

Mevr. Auwema zegt dat het reünistenlidmaatschap inhoudt dat zij vier maal per jaar Debat 

ontvangen en een aantal maal per jaar een reünistennieuwsbrief toegestuurd krijgen. Het benaderen 

van uitschrijvingen zal actief wordt opgepakt en alumni zullen benaderd gaan worden voor een 

reünistenlidmaatschap.  

 

Dhr. Veenboer vraagt wat het streven is voor de programmaposten.  

Dhr. Klein Hofmeijer maakt excuses voor het niet toevoegen van een toelichting. Het zal vooral gaan 

om een speerpunt van het bestuur: toekomst creëren. Hierin zal het extra geld veelal gestopt 

worden.  

 

Dhr. Veenboer vraagt wat de moeite is van het betalen van de contributie voor het StOP.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat dit van waarde is. Het StOP kan misschien nog iets voor de SPIL 

betekenen komend jaar en €15 is dan niet veel geld.  

Mevr. Van der Helm zegt dat de StOP-contributie vorig jaar niet betaald is, omdat de SPIL geen 

factuur heeft ontvangen.  

 

Mevr. Van der Helm vraagt waarom er €350,- is begroot voor de Almanakpresentatie.  

Dhr. Bannenberg zegt dat besteed gaat worden aan de locatie, gratis bier en happen voor de leden.  

 

Dhr. Veenboer vraagt waarom er geen specificatie is voor de Korte en Lange Reis.  

Mevr. Bot zegt dat de afrekening altijd pas achteraf wordt vermeld.  

 

Dhr. Veenboer zegt dat er steeds algemener begroot wordt en vraagt zich af waarom de post 

Faciliteiten dan zo specifiek is.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat hij €32,90 over had en die bij de post Faciliteiten heeft begroot. Verder 

kosten de feesten €100,- per stuk, de maandborrel €30,- per keer. De rest van de post is lastig te 

specificeren, maar daardoor heeft hij wel de vrijheid om te schuiven, mocht dit nodig zijn.  

Dhr. Veenboer vindt dat er nu teveel onduidelijkheid is, het bestuur mag geen carte blanche krijgen.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat de begroting bij de Tussentijdse ALV specifieker zal zijn.  

 

Mevr. Touw vraagt waarom er wel een Almanakpresentatie in de begroting staat, maar deze niet 

vermeld is in het beleid van dhr. Bannenberg. Dit geldt ook voor de pré- en post-buitenland 

activiteiten.  
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Dhr. Bannenberg zegt dat de Almanakpresentatie wel wordt vermeld in zijn beleid.  

Mevr. Van de Voort zegt dat er ten opzichte van vorig jaar niets is veranderd, maar dat er voor beide 

reizen een reader vooraf zal worden gemaakt en, mocht het budget het toelaten, ook achteraf. Voor 

de Korte Reis zullen er één of twee activiteiten georganiseerd worden en voor de Lange Reis twee à 

drie, dit is ook afhankelijk van de nog bekend te maken bestemming.  

 

Dhr. Nederkoorn wil weten waarom er €500,- voor de website is begroot, terwijl dhr. De Groot het 

eerder over €400,- had voor het updaten van de website.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat het updaten van de website ongeveer €400,- gaat kosten, maar dat hij 

een marge heeft ingebouwd voor de zekerheid.  

 

Mevr. Van der Helm wil weten waarom er €800,- is begroot voor de post acquisitie.  

Dhr. De Groot zegt dat hij geen extravagante dingen wil gaan doen, zoals vliegtuigen inhuren, maar 

om leuke ludieke acties en nieuwe dingen te doen, is er een ruim bedrag begroot.  

Mevr. Van der Helm zegt dat er weinig gespecificeerd is voor zo’n groot bedrag.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat van dit geld ook de agendaflyers voor bij de boekverkoop worden 

betaald, dit kost echter meer geld dan hij van tevoren gedacht had. Ook is er onduidelijkheid over 

wat de te verwachten kosten zijn, omdat PR een nieuwe functie is. Hij heeft dus een ruim, maar niet 

te groot bedrag, in begroot.  

Mevr. Van der Helm hoeveel van de €800,- er tot nu toe is uitgegeven.  

Dhr. Klein Hofmeijer antwoordt dat er tot nu toe €200,- van is uitgegeven.  

 

Dhr. Veenboer vraagt waar de debiteur FSSC vandaan komt.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat dit gaat om de subsidie van de Lange Reis, dit is een verlopen factuur.  

Mevr. Bot vraagt wat FSSC is.  

Dhr. Klein Hofmeijer zegt dat dit de officiële benaming is.  

 

Het beleid wordt per hamerslag en acclamatie aangenomen.  

 

Schorsing om 00.10 uur.  

Heropening om 00.15 uur 

 

Voorstel tot wijzigen Financieel Reglement 

 

Per acclamatie aangenomen.  

 

Kandidaatstelling College der ALV-voorzitters 

 

Voor het College der ALV-voorzitters hebben de volgende personen zich aangemeld: dhr. 

Nederkoorn, dhr. Stunt, mevr. Touw en mevr. Westra. Dit betekent dat er schriftelijk gestemd zal 

gaan worden. De ALV-voorzitter vraagt de stemcommissie om de stemmen te verzamelen. Iedere 

aanwezige mag maximaal drie stemmen vervaardigen op drie verschillende personen.  

De uitslag is als volgt:  

Dhr. Nederkoorn: 15 stemmen 

Dhr. Stunt: 13 stemmen 

Mevr. Touw: 13 stemmen 
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Mevr. Westra: 13 stemmen.  

Dit betekent dat dhr. Nederkoorn in het College der ALV-voorzitters is gestemd.  

 

Voor de overige twee plekken wordt nogmaals gestemd, ditmaal heeft iedereen één stem.  

De uitslag is als volgt:  

Dhr. Stunt: 7 stemmen 

Mevr. Touw: 9 stemmen 

Mevr. Westra: 9 stemmen.  

1 blanco stem.  

Dit betekent dat dhr. Nederkoorn samen met mevr. Touw en mevr. Westra plaats zal nemen in het 

College der ALV-voorzitters.  

 

Vanwege de decharge van de heer de Meer uit het college, neemt de heer Nederkoorn het 

voorzitterschap over voor de rest van de ALV en neemt de heer de Meer deel aan de ALV.  

 

Decharges en installaties 

 

De ALV-voorzitter dechargeert Jurjen Dieleman uit de commissie Binnenland & Faciliteiten.  

 

De ALV-voorzitter dechargeert Anne-lise Olsthoorn en Annick de Goede uit de commissie Debat.  

 

De ALV-voorzitter dechargeert dhr. Veenboer en dhr. Van den Wijngaard uit het College der ALV-

voorzitters.  

 

De ALV-voorzitter installeert dhr. Nederkoorn in het College der ALV-voorzitters.  

 

De ALV-voorzitter dechargeert dhr. de Meer uit het College der ALV-voorzitters.  

 

De ALV-voorzitter installeert mevr. Touw en mevr. Westra in het College der ALV-voorzitters.  

 

De ALV-voorzitter installeert dhr. Bennebroek in de Commissie Onderwijs.  

 

W.v.t.t.k. 

 

Rondvraag 

 

De heer de Meer vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat hij zijn achterkleindochter mevr. Markslag heel veel succes wil wensen bij 

haar commissariaat Binnenland, dat hij de overige leden van het bestuur ook heel veel succes wil 

wensen, dat hij hen uitnodigt om concreet te worden en dat hij bij de volgende ALV kritische vragen 

zal gaan stellen.  

De heer Stam vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat hij het bestuur en alle andere leden feliciteert met de Dies en dat hij het 

bestuur succes wil wensen.  

Mevrouw Daling vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur ervan 

op de hoogte zijn dat zij het betreurt dat sommige vragen in de rondvraag niet beginnen met het 

juiste persoonlijk voornaamwoord, dat zij een vraag heeft en geen rondvraag, dat zij haar twee 

achterkleinkinderen erg veel succes wenst met haar uitvoeren van hun beleid en bestuursjaar en dat 

zij blij is dat het erop zit voor vandaag.  

De heer Bennebroek vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat er rekening gehouden kan worden met mensen die de volgende ochtend 

om negen uur werkgroep hebben.  
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De heer Veenboer vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat hij dhr. van Rooijen in het bijzonder en het bestuur in het geheel veel 

succes wenst, dat hij blij is dat er voor het eerst een vrouwelijke meerderheid is in het college van 

ALV-voorzitters en dat hij in het bijzonder mevr. Touw veel succes wenst.  

Mevrouw Touw vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur heel veel succes wenst dit jaar, vooral mevr. Markslag en 

dat zij zin heeft in een jaar als lid van het college van ALV-voorzitters.  

Mevrouw van der Helm vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur heel veel succes wil wensen met het uitvoeren van het 

beleid, ook al was niet alles even lang beschreven en dat zij hier meer dan vijf uur heeft gezeten.  

Mevrouw Westra vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur wil feliciteren met het instemmen van het beleid en dat 

de volgende ALV wat korter kan duren.  

De heer Derikx vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

op de hoogte zijn dat hij blij is dat het erop zit.  

Mevrouw Bot vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur wil feliciteren met het beleid, dat zij vertrouwen heeft dat 

het bestuur dit in goede mate kan uitvoeren en dat zij haar bijzondere felicitaties wil overbrengen 

aan mevr. Van de Voort.  

Mevrouw de la Haye vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur 

 ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur succes wenst het aankomend jaar en dat zij uitkijkt naar 

de uitwerking van de beleidsstukken.  

De heer Pots vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat hij dhr. De Groot wil complimenteren met het feit dat ondanks het nu 

wat tegenviel, de promotie bij de afgelopen twee activiteiten top geregeld was, dat hij hier meer dan 

vijf uur heeft gezeten, nog langer dan mevr. Van der Helm en dat hij het hele bestuur heel veel 

plezier wenst de rest van het jaar, maar specifiek mevr. Auwema.  

De heer de Groot vraagt of de ALV, het college van ALV-voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat hij de e-mail van zijn grote oma met veel genoegen tegemoet ziet, dat hij 

iedereen bedankt voor de constructieve, dan wel destructieve bijdrage aan deze avond en dat hij blij 

is dat hij weer met de motor mag.  

De heer Bannenberg vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat hij heel blij is met het vertrouwen in het beleid en dat het ALV-boekje 

politiek relevant gekleurd is met betrekking tot de naderende bordesscène.  

Mevrouw van de Voort vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat zij iedereen wil bedanken voor de suggesties en tips en dat zij heel blij is 

dat het beleid is ingestemd.  

Mevrouw Markslag vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat zij blij is dat deze avond tot een einde is gekomen, dat zij heel blij is dat 

het beleid is ingestemd en dat zij iedereen wil bedanken voor het uitgesproken vertrouwen.  

De heer Klein Hofmeijer vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij alle aanwezigen wil bedanken voor de lange tijd die zij hier 

hebben moeten zitten en dat hij blij is met de constructieve houding over de boekverkoop waar hij 

zelf zenuwachtig over was.  

Mevrouw Auwema vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur  

ervan op de hoogte zijn dat zij iedereen heel graag wil bedanken dat zij allemaal zijn gekomen en 

gebleven, dat zij blij is dat iedereen zich aan haar quote heeft gehouden  en dat zij ontzettend veel 

zin heeft deze notulen uit te werken.  

De heer van Rooijen vraagt of de ALV, het college van ALV voorzitters en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat hij het oude college van ALV-voorzitters hartelijk wil bedanken voor de 

geleverde strijd het afgelopen jaar, dat hij het nieuwe college van ALV-voorzitters heel veel succes wil 

wensen, dat hij de ALV wil bedanken voor haar aanwezigheid en constructieve bijdrage, dat hij met 
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name mevr. Bot wil bedanken voor het naar beneden lopen om te zeggen dat de ALV is uitgelopen en 

dat hij heel blij is dat het beleid is ingestemd.  

 

Decharge der stemcommissie 

 

De ALV-voorzitter dechargeert de heer Veenboer en mevrouw Bot als stemcommissie.  

 

Sluiting 

De ALV-voorzitter sluit de vergadering om 00.51 uur.  
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TUSSENTIJDS VERSLAG XXXIIe BESTUUR der SPIL, ‘SPILlusie’ 

 

1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN IN LEIDEN 

 In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt: 

De vereniging heeft als doel: 

1. a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie Politieke 

Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 

1. b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des 

woords; 

1. c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog op de 

arbeidsmarkt; 

1. d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 

2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin des 

woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 

3. De vereniging is politiek neutraal. 

Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het 32e bestuur SPILlusie gebouwd is.  

 

2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILlusie’ 

“Eendracht maakt macht” – Nationale wapenspreuk van België 

 

Het bestuur SPILlusie hanteert dit jaar deze verenigingsbrede doelstellingen: 

 

2.1 Ledenbinding 

De SPILactiviteiten zijn over het algemeen goed bezocht. Dit is één van de indicatoren dat het qua 

ledenbinding op het vlak van eerstejaars en ouderejaars goed gaat. Dit succes is ten dele te danken 

aan het niveau van de activiteiten die dit jaar georganiseerd zijn, een goede mix die voor zowel 

IBO’ers en Politicologen interessant is. Aan de andere kant is een deel van dit succes ook te danken 

aan de nieuwe functie ‘promotie’. Omdat bij het gehele proces van een activiteit organiseren de 

commissaris terug kan vallen op de commissaris promotie, zijn de activiteiten goed gepromoot onder 

de leden. Na meerdere gesprekken met alumni komt er nu dan ook een activiteit aan waarbij wij 

gebruik maken van de kennis die de alumni hebben en onze leden een idee willen geven over hun 

toekomst.  

 

2.2 Toekomst Creëren 

Eén van de speerpunten van het 32
e
 bestuur was en is de focus op de toekomst van onze leden. Wij 

willen de leden een betere blik geven op wat zij na hun studie politicologie kunnen doen met hun 

opleiding. Dit beogen wij te doen door middel van interessante activiteiten en het organiseren van 

workshops. Ook, zoals eerder gezegd, gebruiken wij de expertise van alumni hierbij. Zo komt er een 

‘speeddate’ aan waar studenten met alumni kunnen praten over hoe en wat er mogelijk is met 

politicologie. Daarnaast is dit een goed netwerk moment. Ook is er een ‘career center op de site 

gekomen, een pagina waar een SPILlid heen kan gaan als hij zich gaat oriënteren op wat er ná het 

diploma komt en waar ook ervaringen van alumni op geplaatst zullen worden.  

 

2.3 Samenwerken 

Op meerdere vlakken wordt de samenwerking promoot. Op facultair gebied zijn er dit jaar 

gezamenlijke initiatieven geweest en zullen volgen. Zo is er een FSW-gangverenigingen kerstborrel 
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geweest en komt er een SPIL-BIL congres. Ook hebben wij dit jaar de kennis en expertise van de 

POPcorner en SLS gebruikt. Ook op internationaal gebied, binnen IAPSS, gaat de samenwerking naar 

behoren.  

 

3. Voorzitter 

“Do you want the BIL? No we are the SPIL.”- Mark Feenstra 

 

3.1 Algemeen 

De belangrijkste taken van de voorzitter zijn te scharen onder het kopje “begeleiden van het 

bestuur”. Met andere woorden, zorgen dat alles verloopt volgens plan. Halverwege het jaar kan de 

voorzitter met tevredenheid stellen dat tot op heden alles voorspoedig verloopt. Door het houden 

van persoonlijke evaluaties met het bestuur wordt getracht eenduidig beleid en een optimaal intern 

beleid te voeren. 

 

3.2 Externe Samenwerking 

In het begin van het jaar hebben wij onszelf het doel gesteld meer samen te werken. 

Ten eerste op facultair gebied, onder meer door gemeenschappelijk overleg binnen het VerO komt er 

dit jaar een SPIL/BIL congres. Er zitten bovendien nog meer gemeenschappelijke activiteiten in de 

pijpleiding, die de banden tussen de studieverenigingen binnen de faculteit bevorderen. Ook zetelt 

de voorzitter nog steeds in de PvP, op het moment is men hier bezig met de statutaire oprichting van 

deze vereniging. In het kader van samenwerking kan men ook kijken naar IAPSS. Dit jaar vindt het 

congres plaats in Rome en de SPIL zal dit jaar aanwezig zijn met commissie én deelnemers vanuit de 

SPIL. Ten slotte, net zoals vorig jaar vindt er een uitwisseling met Bremen plaats. 

 

3.3 Evaluatie nieuwe bestuursindeling 

Dit jaar is het takenpakket rigoureus omgegooid. Zo is er een dubbelfunctie Secretaris/Debat 

gekomen en de compleet nieuwe functie commissaris acquisitie & PR gekomen. Na een half jaar op 

weg te zijn blijkt dat de creatie van de laatste geen overbodige luxe is geweest en zijn vruchten 

afwerpt. De activiteiten zijn goed bezocht en zoals eerder gesteld kan dit succes mede worden 

toegeschreven aan de nieuwe functie Acquisitie & PR. Het samenvoegen van diverse functies was in 

het begin wat wennen voor sommige bestuursleden, maar iedereen lijkt nu zijn draai gevonden te 

hebben. De functie Secretaris/Debat is vrij zwaar gebleken. Het bestuur is van mening dat deze 

functies voor het aankomende jaar beter weer gescheiden kunnen worden. Aangezien de functies 

ieder weer herverdeeld kunnen worden, zal het bestuur voor de bestuurssollicitaties voor het 33
e
 

bestuur gaan evalueren over de huidige verdeling.  

 

4. Secretaris 

“We do not need more promises. We need to start keeping the promises we have already given.” – 

Kofi Annan 

 

4.1 Algemeen 

De secretaris houdt zich zoals vele voorgaande jaren zich bezig met de dagelijkse taken zoals het 

bijhouden van het ledenbestand. Daarnaast is zij druk bezig om de reünisten meer bij de vereniging 

te betrekken door met enige regelmaat een speciale nieuwsbrief naar hen te versturen en bij 

uitschrijvingen actief het reünistenlidmaatschap te promoten.  
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Er is getracht meer leden naar de ALV’s te trekken door middel van het eten met de desbetreffende 

commissie van de commissarissen vooraf, de tijd aan te passen ten opzichte van de Beleids-ALV en te 

zorgen voor extra aantrekkingskracht door het maken van een poster, Facebookevent en een bericht 

op de vernieuwde website.  

 

4.2 Alumni 

Eén van de speerpunten van dit jaar is het beleidspunt toekomst creëren. Onder deze noemer wil het 

32
e
 bestuur graag meer gebruik maken van alumni. Dit zal gedaan gaan worden door middel van het 

organiseren van een activiteit waarbij SPILleden in contact komen met alumni. Dit zal gaan gebeuren 

door het organiseren van een speeddate waarbij nauw wordt samengewerkt met het LAP. Tevens 

zullen alumni benaderd worden voor het Careercenter op de website. Daarnaast is het LUF 

aangeschreven om het bestand met de gegevens van alumni up-to-date te krijgen.  

 

4.3 Commissaris Debat 

“I am a galley slave to pen and ink.” – Honore de Balzac 

 

Reeds zijn er twee edities van het semiwetenschappelijke, politicologische magazine Debat 

uitgegeven. De eerste in november en de tweede in februari. De derde editie zal gaan uitkomen in 

april waarna de laatste editie van de Commissaris Debat zal uitkomen in juli/augustus, maar 

waarvoor de commissie al in juni de artikelen zal aanleveren. Dit vanwege de zomerperiode waarin 

veel commissieleden op vakantie zullen zijn. Door deze planning zal de volgende Commissaris 

zijn/haar eerste editie rond oktober kunnen vervaardigen. Tevens zullen alle edities van het 32
e
 

bestuursjaar digitaal beschikbaar komen via de website.  

 

Zoals eerder gezegd, wil het 32
e
 bestuur reünisten en alumni meer bij de vereniging betrekken, zij 

zullen aangeschreven worden om een eventuele bijdrage aan Debat te leveren.  

 

5. Penningmeester 

“When I was young I thought that money was the most important thing in life; now that I am old I 

know that it is.” - Oscar Wilde 

 

De penningmeester is de afgelopen tijd bezig geweest met de continuatie van de vereniging. Dit 

houdt in dat hij zorg draagt voor de financiële situatie van de vereniging. Op het moment is hij vooral 

bezig met het innen van de contributie van wanbetalers. 

 

5.1 EJW 

“The purpose of life is to live it, to taste experience to the utmost, to reach out eagerly and without 

fear for newer and richer experience.” -Eleanor Roosevelt 

 

De EJW-commissie is in november als volgt geconstitueerd: 

Jip Stam 

Josette Daemen 

Dewi Bon 

Timo van Zagten 
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Richard Pots 

Tim Bennebroek 

Jesse de Jong 

Mark Feenstra 

 

Zoals u ziet hebben wij gekozen voor een commissie van 8 leden. Hiervoor is gekozen omdat in de 

afgelopen jaren de groep EJW-ers alleen maar is gegroeid. Om de groep handelbaar te houden vond 

het bestuur het raadzaam de commissie te vergroten. 

 

Bij de vorige ALV waren er vragen over het alcoholbeleid. Gezien het feit dat er nog geen 

duidelijkheid is over nieuwe wetgeving, kan hier nog niets over gezegd worden. Echter, naar 

verwachting zal de wetgeving ingaan na het EJW.  

 

De EJW-commissie heeft haar oog laten vallen op een locatie in Delft, hier is echter nog geen 

uitsluitsel over. Voordelen van deze locatie zijn goede kookfaciliteiten en veel ruimte om eerstejaars 

onderdak te bieden. 

 

6. Commissaris Binnenland & Faciliteiten 

“Some things I cannot change, but till I try I’ll never know.” – Stephen Schwartz 

 

6.1 Binnenland 

De Commissaris Binnenland & Faciliteiten heeft zich in het eerste gedeelte van het jaar bezig 

gehouden met het organiseren van veel verschillende activiteiten, om zo veel leden aan de 

vereniging te binden. Hieronder een overzicht van de gerealiseerde activiteiten betreffende de post 

Binnenland: 

 

Activiteit Datum Aantal deelnemers 
Leidsch Debat 6 september 2012 +/- 500 (i.s.m. dhr. Nederkoorn) 
Nacht van de Dictatuur 14 september 2012 15  
Lezing AIVD 26 september 2012 +/- 65 (i.s.m. dhr. Nederkoorn) 
Excursie OPCW 9 oktober 2012 23 
Lezing Frans Verhagen 16 oktober 2012 25 
PIP congres 16 november 2012 71 (door commissie van 

Machiavelli, EOS, ismus en SPIL) 
Binnenhofexcursie 22 november 2012 26 
Lezing Artsen zonder Grenzen 26 november 2012 24 
UN & me (lezing en simulatie) 30 november 2012 10 
Excursie Buitenlandse Zaken 13 februari 2013 60 
Krokusklasdebat 19 februari 2013 40 
Excursie internationaal Den 

Haag 
26 februari 2013 12 

 

De aard van de activiteiten is gekozen aan de hand van onder meer ideeën vanuit de commissie en 

de actualiteit. De opkomst heeft per activiteit verschild. Factoren die hierop invloed hebben gehad 

zijn onder meer dag en tijdstip, drukte met andere zaken van de leden en de locatie. De commissaris 

heeft geleerd van deze ervaringen en zal in de rest van het jaar hiermee rekening houden. Over het 

algemeen is zij erg tevreden met de gerealiseerde activiteiten.  
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Voor de komende maanden staan al veel activiteiten vast. Op dit moment is een zelfstandige 

commissie bestaande uit leden van B.I.L. en SPIL bezig met de organisatie van een congres dat op 

vrijdag 19 april zal plaatsvinden. De commissaris en haar collega van B.I.L. zijn namens de vereniging 

verantwoordelijk, maar de uitvoering ligt bij deze commissie. Dit is vooralsnog een prettige 

samenwerking gebleken. Verder zijn de voorbereidingen voor het jaarlijkse Leids Onderwijsdebat in 

volle gang. Een commissie bestaande uit bestuursleden van MFLS, B.I.L., Elsa, SPIL, de voorzitter van 

de Leidse Studentenraad en de voorzitter van de Universiteitsraad is in december begonnen met de 

organisatie. Het debat zal op 15 mei plaatsvinden in het Academiegebouw. 

 

6.2 Faciliteiten 

“At the shrine of friendship, never stay dark, let the wine of friendship never run dry.” – Herbert 

Kretzmer 

 

De afgelopen maanden is wat betreft de post Faciliteiten de ingeslagen weg van de afgelopen jaren 

gevolgd. Er hebben inmiddels twee feesten plaatsgevonden die goed zijn bezocht, de eerste drie 

filmavonden zijn alweer achter de rug en elke eerste donderdag van de maand is er een borrel 

geweest. Bovendien is op 30 oktober een succesvolle pubquiz georganiseerd met als thema 

‘Amerika’ (in het licht van de Amerikaanse verkiezingen, de week erna). Voor de komende maanden 

staat onder meer een Politicologenquiz en een avond Rellen tegen de ME gepland. Daarnaast wil de 

Commissaris Faciliteiten proberen een SPIL-ouderdag te organiseren. De precieze vorm van deze dag 

is nog niet bepaald. Hierover gaat de commissaris zich met haar commissie buigen. Bovendien wordt 

gekeken of er, in navolging van afgelopen jaren, weer een collegeboot georganiseerd kan worden. 

 

Zoals gezegd in de Beleids-ALV, zou de commissaris Faciliteiten op zoek gaan naar een nieuwe 

borrellocatie indien dit nodig werd geacht. Dit is inderdaad het geval geweest, in verband met de 

drukte in Café de Bonte Koe en het feit dat de afspraken, zoals die waren gemaakt met de Bonte Koe, 

niet werden nageleefd. Er is gezocht naar een nieuwe locatie, die genoeg ruimte zou hebben voor de 

SPILborrels en een aantrekkelijk aanbod had wat betreft bierprijzen. Deze is gevonden in de vorm 

van Café Storm. Hier kunnen we, naast de maandborrels, ook terecht voor andere activiteiten die 

eventueel in een kroeg kunnen plaatsvinden. Met Café Storm is ook het een en ander op papier 

gezet, zodat beide partijen iets hebben om op terug te vallen, indien de afspraken niet worden 

nageleefd. 

 

7. Commissaris Buitenland 

“A woman is like a tea bag – you can’t tell how strong she is until you put her in hot water” – Eleanor 

Roosevelt 

 

Halverwege het jaar heeft de Commissaris Buitenland de Korte Reis erop zitten en zijn de 

voorbereidingen voor de Lange Reis in volle gang. In onderstaand verslag treft u  de evaluatie van de 

Korte Reis aan, alsmede de stand van voorbereidingen van de Lange Reis. Verder wordt weergegeven 

in hoeverre andere beleidspunten zijn gerealiseerd. 

 

7.1 Reizen 

De Korte Reis had dit jaar als bestemming: Macedonië en Kosovo. We hebben de steden Skopje en 

Pristina aangedaan. De bestemming voldeed in de ogen van de Commissaris Buitenland aan de 
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criteria die aan het begin van het jaar zijn opgesteld (politicologische relevantie, academische 

relevantie, financiële haalbaarheid en veiligheid). Door de bewogen geschiedenis van beide landen 

en de interessante politieke werkelijkheid hebben de deelnemers hun horizon kunnen verbreden. 

Bezoeken aan de Nederlandse Ambassades in beide landen, het Kosovaars parlement, de KFOR, de 

EULEX-missie en vele andere instanties maakten de reis politicologisch en academisch relevant.  

 

De Lange Reis heeft dit jaar Rusland als bestemming. Ook hierbij tracht de Commissaris om de vier 

opgestelde criteria in ogenschouw te houden bij het opzetten van het inhoudelijke programma. We 

zullen in ieder geval de steden Moskou en Sint Petersburg aandoen. Er wordt gekeken naar de 

mogelijkheden om meerdere steden aan te doen. Ook hierbij wordt rekening gehouden met de 

financiële haalbaarheid en inhoudelijke relevantie. 

 

7.2 Pré-buitenlandactiviteiten 

Naar aanloop van de Korte Reis is één inhoudelijke pré-buitenlandactiviteit georganiseerd, waarbij de 

Kosovaarse Ambassadeur een introducerende lezing heeft gegeven over de Kosovaarse geschiedenis 

en de huidige politieke werkelijkheid. Ook is er een pré-buitenlanddiner georganiseerd. 

 

Voor de Lange Reis heeft de Commissaris Buitenland het voornemen om meerdere pré-

buitenlandactiviteiten te organiseren. Doel is hierbij om verschillende kanten van Rusland te 

belichten. Er is inmiddels een filmavond gepland met Rusland als thema. Verder is 2013 het 

Nederland-Ruslandjaar, dit biedt wellicht ook nog mogelijkheden voor een pré-buitenlandactiviteit.  

 

7.3 Excursies 

Inmiddels heeft de Brussel-excursie in samenwerking met Machiavelli plaatsgevonden. Er was veel 

animo vanuit zowel de SPIL als Machiavelli. In de ogen van de Commissaris Buitenland is dit een 

geslaagde excursie geweest. Wel is gebleken dat samenwerking met Machiavelli op sommige vlakken 

moeilijk liep. Om de integratie tussen SPILlers en Machiavellianen te bevorderen is er voorafgaand 

aan de excursie een gezamenlijke pré-Brusselactiviteit georganiseerd. Helaas bleek dat er ondanks 

deze activiteit op de reis niet veel gemengd werd.  

 

Ook heeft het eerste deel van de uitwisseling met Bremen plaatsgevonden. 7 studenten uit Bremen 

brachten een bezoek aan Leiden. Er is een afwisselend programma neergezet met zowel formele als 

informele aspecten. Het tweede deel van de uitwisseling zal plaatsvinden in juni. 

 

8. Commissaris Onderwijs & Almanak 

“Het doel van het onderwijs kan nooit zijn de domheid te bestrijden - dat zou onbegonnen werk zijn - 

maar haar aangenaam te camoufleren.” 

 

8.1 Boekverkoop 

Een van de kerntaken van de commissaris onderwijs is het organiseren van de boekverkoop 

gedurende de eerste drie dagen van het nieuwe blok. Om de verkoop zo efficiënt mogelijk te 

organiseren en vergissingen uit de weg te gaan, wordt het verkoopprotocol zorgvuldig nageleefd. Zo 

wordt de pinapparatuur altijd bemand door een bestuurslid en blijft de penningmeester gedurende 

het hele proces nauw betrokken bij de boekverkoop.  
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8.2 Onderwijs evaluatie & toekomst oriëntatie 

De commissaris Onderwijs streeft er naar de leden te ondersteunen bij het efficiënt en 

toekomstgericht studeren. Aangezien de inhoud van het onderwijs zo'n belangrijke rol geniet,  is het 

belangrijk dat studenten uitgebreid de mogelijkheid krijgen hun mening hierover te formuleren. In 

dit licht worden de eerstejaarsvakken door middel van paneldiscussies geëvalueerd. In kleine 

groepjes worden hier alle elementen van een vak besproken en bekritiseerd. Tezamen met de ICLON 

evaluatie formulieren, bieden de paneldiscussies zo een mogelijkheid de kwaliteit van het onderwijs 

hoog te houden. Een bundel van deze evaluaties zal aan het eind van het jaar beschikbaar worden 

gesteld.  

 

Om de studenten te begeleiden bij hun academische scholing zijn er in samenwerking met de 

POPcorner en de SLS al verscheidene trainingen georganiseerd, speciaal voor leden van de SPIL. 

Hierbij moet gedacht worden aan trainingen in timemanagement en strategisch studeren. Deze 

trainingen werden over het algemeen positief ontvangen. 

Verder wordt statistiek door veel studenten als zeer moeilijk ervaren. Voor dit vak zijn dan ook 

enkele getalenteerde studenten benaderd die bereid zijn gevonden bijles te geven.  

Helaas is het erg lastig gebleken het uittrekselbestand te vergroten. Zonder financiële vergoeding 

bleek het soms moeilijk kwalitatieve uittreksels te vinden. Om de bestaande uitruil van 

samenvattingen en dergelijke niet te belemmeren, is besloten ook geen financiële vergoedingen te 

bieden. Desalniettemin zijn enkele studenten bereid gevonden hun uittreksel pro deo aan ons te 

verschaffen. Deze vinden hun weg naar de vernieuwde site.  

 

De site heeft een uitgebreide renovatie ondergaan. Hierbij is ook het Career Center in het leven 

geroepen. Leden kunnen hier terecht voor informatie over studieondersteuning en 

toekomstoriëntatie. Op het moment van schrijven is dit onderdeel van de site nog volop in 

ontwikkeling. In de komende weken zal het SCC verder ontwikkeld worden.  

 

8.3 Almanak 

Het ontwerpen van de almanak is in volle gang. Als thema is gekozen voor Politieke Jaargetijden. 

Gestaag druppelen de bijdragen van verenigingen en prominenten binnen. Samen met de commissie 

wordt er aan gewerkt deze bijdragen te bundelen in een lovenswaardige almanak. Om de kwaliteit 

van de almanak te waarborgen stellen wij voor om meer geld in te begroten voor de ontwikkeling 

hiervan.  

 

9. Commissaris Acquisitie & PR 

“Sinterklaas bestaat” – Hans Wiegel 

 

De commissaris Acquisitie en PR heeft naast de commissie Acquisitie en PR, tevens voorzitterschap 

over de commissie ICT. Verder houdt de commissaris Acquisitie en PR zich bezig met communicatie 

binnen de vereniging.  

 

9.1 Acquisitie 

Er wordt dit jaar toegespitst op een drietal punten. Ten eerste het onderzoeken van mogelijkheden 

voor het plaatsen van meer advertenties. Tot nu toe is daar een redelijke hoeveelheid energie in 

gestoken, helaas nog zonder resultaat. Vraag naar advertentieruimte wordt vrijwel uitsluitend 
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gesteld via een tweedegraads beloningssysteem. Hierbij krijgt de vereniging enkel inkomsten als een 

lid daadwerkelijk een verzekering of iets dergelijks afsluit bij de adverterende maatschappij. Dit 

levert doorgaans niet de inkomsten op die zouden moeten. Ten tweede voert de commissaris in 

samenwerking met de organiserende commissaris acquisitie per specifieke activiteit. Dit levert echter 

vaak wat lastige situaties op aangezien er meerdere aanspreekpunten ontstaat voor externen. 

Daarbij is het vaak veel sneller geregeld door de organiserende commissaris zelf. Tot slot wordt de 

algehele acquisitie verbreed en geformaliseerd. Dit is mede bereikt door het maken van een 

standaard brief met mogelijkheden die wij mogelijke partners kunnen bieden. Deze brief wordt naar 

eenieder verstuurd die wellicht geïnteresseerd is in de SPIL. De actieve benadering hiervoor wordt 

aangehouden door geen kans onbenut te laten. 

 

9.2 PR 

Om een bredere ledenparticipatie te verwerven zullen meerdere instrumenten uit de kast worden 

gehaald. De sociale media van de SPIL moet up-to-date worden gehouden. De huidige sociale media 

worden voortgezet en waar mogelijk – en gewenst – worden aanvullende acties ondernomen. De 

SPIL wordt door de commissaris Acquisitie en PR dus gepromoot bij zowel externen als leden. Dit 

gebeurt vooral via Facebook. De SPILapp wordt helaas toch minimaal gebruikt door de leden. 

 

9.3 ICT 

“I have exactly what you need” - Ernest Truex 

 

Daar de commissaris Acquisitie en PR ook het ICT-beheer op zich neemt wordt alle externe 

communicatie nu centraal beheerd. De huidige website heeft jaren goede dienst gedaan maar was 

aan een vernieuwing toe. Daarbij is de beveiliging door een oude web-versie niet meer van deze tijd. 

De nieuwe website is inmiddels online. Deze is qua uiterlijk licht vernieuwd en de web-structuur is er 

iets duidelijker op geworden. Achter de schermen draait het systeem op een nieuwe versie waardoor 

het makkelijker te bedienen is en daarbij ook aan de nieuwe veiligheidseisen voldoet. 

 

9.4 Samenwerking 

Door het samenvoegen van verschillende posten blijven de lijnen kort. De commissaris Acquisitie en 

PR is actief betrokken bij werving van activiteiten en deze activiteiten te promoten. Dit terwijl de 

commissaris ook verantwoordelijk is voor de website en de nieuwsbrief. Een integratie van die taken 

zorgt dus voor een beter overzicht én een duidelijk aanspreekpunt.  
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HERZIENE JAARPLANNING 2012-2013 

 

Week  Datum  Omschrijving 

 

September 2012 

Week 36 3-5 sep  Boekverkoop blok I 

Week 37 11 sep  Slotakkoord SPILectric 

  13 sep  SPIL maandborrel 

  14 sep  Nacht van de Dictatuur 

Week 38 20 sep  Wissel ALV 

Week 39 26 sep  Lezing Rob Bertholee, hoofd AIVD 

  27 sep  SPIL/BIL feest 

 

Oktober 2012 

Week 40  2 okt  Filmavond 

  4 okt  SPIL maandborrel 

Week 41 9 okt  Excursie OPCW 

Week 42 15 okt  Infoborrel Korte Reis Macedonië & Kosovo 

  16 okt  Lezing Frans Verhagen 

 

November 2012 

Week 44 29-31 okt Boekverkoop blok II 

  30 okt  Amerikaanse Pubquiz 

  1 nov  Beleids ALV 

Week 45 5 nov  Inschrijving Korte Reis Macedonië & Kosovo 

  8 nov  SPIL maandborrel 

Week 46 12 nov  Deadline Debat 1 

13 nov  Filmavond 

  16 nov  PiP-congres 

Week 47 22 nov  Binnenhofexcursie 

Week 48 26 nov  Lezing Artsen Zonder Grenzen 

  27 nov  Training Slim Geld 

  29 nov  Workshop Strategisch Studeren 

  29 nov  SPIL maandborrel 

  30 nov  Sollicitaties Eerstejaarsweekend 

  30 nov  Lezing UN & me 

 

December 2012 

Week 49 6-7 dec  Brusselexcursie met Machiavelli 

Week 50 14 dec  Kerstborrel met FSW studieverenigingen 

Week 51   Tentamens 
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Januari 2013 

Week 1  3 jan  SPIL nieuwjaarsborrel + bekendmaken bestemming Lange Reis 

Week 2    Hertentamens 

10 jan  Pré-buitenlandactiviteit Korte Reis 

Week 3    Hertentamens 

18 jan  Pré-buitenlanddiner Korte Reis 

Week 4    Korte Reis Macedonië & Kosovo 

 

Februari 2013 

Week 5 

Week 6  4 feb  Deadline Debat 2 

4-6 feb  Boekverkoop blok III 

7 feb  SPIL maandborrel 

Week 7  11 feb  Inschrijving Lange Reis Rusland 

  12 feb  Filmavond 

  13 feb  Excursie Buitenlandse Zaken 

Week 8  18-20 feb Krokusklas 

  18 feb  Krokusklasdebat 

  19 feb  Krokusklasfeest 

Week 9  25 feb – 1 mrt Uitwisseling in Nederland 

28 feb  SPIL Maandborrel 

 

Maart 2013 

Week 10 5 mrt  TV-bezoek Pauw & Witteman 

  7 mrt  FLO-dag 

Week 11 14 mrt  Tussentijdse ALV 

Week 12 19 mrt  Tentamentraining 

Week 13  Tentamens 

 

April 2013 

Week 14  2-4 apr  Boekverkoop blok IV 

  2 apr  Filmavond 

  4 apr  SPIL maandborrel 

Week 15 11 apr  Lezing Pieter Klok 

Week 16 15 apr  Deadline Debat 3 

16 apr  Politicologenquiz 

19 apr  SPIL/BIL Congres 

Week 17 22 apr  Rellen tegen de ME 

  25 apr  Speeddate met alumni 

 

Mei 2013 

Week 18 2 mei  SPIL maandborrel/bestuursinteresseborrel 

Week 19 8 mei  Lezing Elco Brinkman 

Actieve Leden Dag 
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Week 20 15 mei  Leids Onderwijsdebat 

16 mei  Feest  

Week 21 

Week 22   Tentamens 

 

Juni 2013 

Week 22 1 jun  Deadline bestuurssollicitaties 00.00 uur 

Week 23 3 jun  Deadline Debat 4 

Hertentamens blok 3 

Week 23 en 24   Sollicitaties nieuw bestuur 2013/2014 

Week 24 13 juni  SPIL maandborrel + voorstellen nieuw bestuur 

Week 25 17-21 juni Uitwisseling in Bremen (onder voorbehoud) 

Week 26    Hertentamens 

Pré-buitenlandactiviteit 

Pré-buitenlanddiner 

 

Juli 2013 

Week 27    Lange Reis Rusland 

Week 28   Lange Reis Rusland 

Week 29    Zomerreces 

Week 30    Zomerreces 

Week 31    Zomerreces 

 

Augustus 2013 

Week 32 8-10 aug Eerstejaarsweekend 

Week 33 13 aug  Faculteitsblok EL-CID week 

Week 34 

Week 35 

 

September 2013 

Week 36 2 sep  Opening Academisch Jaar 

  2-4 sep  Boekverkoop Blok 1 

5 sep  SPIL maandborrel   

Binnenlandactiviteit (of week 37) 

Week 37 12 sep  Wissel ALV 
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TUSSENTIJDS FINANCIEEL VERSLAG 

 

10. Herbegroting 2012-2013 

 

10.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot 12/13 Herbegroot 12/13 Gerealiseerd 12/13 

Contributies € 12,922.00 € 12,922.00 € 12,677.00 
Rente € 100.00 € 185.46 € 185.46 
Departementsbijdrage € 1,600.00 € 1,600.00 € 1,600.00 
Acquisitie € 10,357.00 € 10,491.00 €  3,989.55 
Bijdrage eigen vermogen  € 400 € 941.56 € - 
Vrienden vd SPIL € 50.00 € 25.00 € 16.08 
Boekverschil terugbetaald €     - € 72.00 € 72.00 

Restinkomsten €     - € 47.62 € 54.12 

Totaal: € 25,429.00 € 26,284.64 € 18,594.21 

 

Helaas is het target wat betreft de contributie nog niet gehaald. Er mist nog zo’n slordige 250 euro 

(88%). Echter, alle vertrouwen is er dat het target nog gehaald zal worden. 

Het eigen vermogen zal licht stijgen. Dit komt vooral door extra uitgaven in de post faciliteiten en 

almanak. 

Wat betreft de inkomsten vrienden van de SPIL kan gezegd worden dat de verwachting bijgesteld is 

naar 25 euro. Bij het begin van het jaar was de penningmeester erg optimistisch, echter in de loop 

van het jaar bleek dit niet gerechtvaardigd. 

Ten slotte zien we dat er 72 euro is binnengekomen van eerstejaars die het geld dat wij te weinig in 

rekening hebben gebracht bij de eerste boekverkoop van dit jaar hebben overgemaakt. 

Uitgaven 

  Begroot 12/13 Herbegroot 12/13 Gerealiseerd 

Bestuur € 3,418.24 € 3,378.70 € 2,245.13 
Secretaris € 300.00 € 400.00 € - 
Almanak € 3,850.00 € 4,350.00 € - 
Debat € 4,800.00 € 4,800.00 € 1,144.80 
Buitenland € 5,000.00 € 5,000.00 € 1,834.92 
Binnenland € 1,440.00 € 1,500.00 € 371.36 
Faciliteiten €  982.90 € 1,200.00 € 582.33 

IAPSS € 310.00 € 450.00 € 450.00 
Acquisitie € 50.00 € 50.00 € - 
ICT € 294.41 € 215.41 € 215.41 
Reserveringen € 1,500.00 € 1,500.00 € 1,500.00 
Programmaposten € - € - € - 
Investeringen € 500.00 € 650.00 € - 
Verschil pininkomsten 

boekverkoop 1 

€ 1,483.45 € 1475.53 € 1,475.53 

Onderwijs € 50.00 € 65.00 € 30.70 

Promotie € 800.00 € 600.00 € 272.45 

PVP € 250.00 € 250.00 € 250.00 

Onvoorzien € 400.00 € 400.00 € - 

Totaal € 25,429.00 € 26,284.64 € 10,372.63 
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De uitleg bij de uitgaven staan hieronder per post aangegeven. 

 

10.2 Begroting per post 

Bestuur 

 Waaronder valt:   

 

Herbegroot: 

 

Gerealiseerd: 

   Actieveledendag  € 500.00 € - 

   ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 380.00 € 271.87 

   ALV  € 350.00 € 204.77 

   Van Den Berg Bachelorscriptieprijs  € 95.47 € 95.47 

   Constitutieborrelcadeaus  € 15.00 € 12.40 

   Constitutieborrel SPIL  € 1,191.05 € 1,191.05 

   KvK-Registratie  € 35.08 € 9.08 

   Kantoorartikelen  € 450.00 € 269.05 

   StoP-Contributie  € 15.00 € - 

   Rondje kroeg na Wissel-ALV  € 127.10 € 127.10 

   Sollicitatie 13/14  € 70.00 € - 

  Exploitatie SPILhok  € 150.00 € 64.34 

 Oud-Besturenborrel € - € - 

Totaal:                                                                                                     € 3,378.70 2245.13 

Toelichting: er zijn hier geen grote veranderingen opgetreden behalve de kosten voor de Actieve 

Ledendag. In eerste instantie wilde het bestuur al 500 euro begroten, maar bij de eerste begroting 

was hier geen ruimte voor. Door extra acquisitie-inkomsten kunnen we dit weer verhogen naar 500 

euro. Verder is besloten om de Oud-besturenborrel te laten vervallen. 

 

Secretaris Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

  Alumnibeleid   € 400.00   € - 

Totaal:   € 400.00 € - 

Toelichting: Voor het Alumnibeleid is er 100 euro extra begroot. Dit komt met name uit de oud-

besturenborrel. 

 

Almanak Waaronder valt:  Herbegroot: Herbegroot: 

 Almanak € 4,100.00 € - 

  Almanakpresentatie  € 250.00 € - 

Totaal:   € 4,350.00 € - 

Toelichting: Zoals het er nu naar uitziet zijn de kosten voor een almanak hoger dan vorig jaar, 

vandaar dat hier extra ruimte voor nodig is. 

Toelichting: Er is 1 debat al betaald. 

 

Buitenland Waaronder valt: Richtlijn per deelnemer: 

Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Korte reis 45-65 € 1,800.00 € 1,800.10 

  Lange Reis 100-150 € 3,000.00 € - 

  

Pré- en Post-

activiteiten  

€ 200.00 € 34.82 

Totaal:     € 5,000.00 € 1,834.92 

Debat Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

 4* Debat € 4800.00 € 1,144.80 

      

Totaal:   € 4800.00 € 1,144.80 
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Toelichting: Er zijn geen grote veranderingen in deze post. 

 

Binnenland Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  € 250.00 € 158.71 

  

Kleine activiteiten 

Grote activiteiten € 1,250.00 €212.65 

Totaal:  € 1,500.00 € 371.36 

Toelichting: De kosten van de grote activiteiten zitten voornamelijk in de AIVD-lezing begin van het 

jaar, daarnaast komen de volgende grote activiteiten er nog aan: Leids onderwijsdebat, SPIL-BIL-

congres, debatactiviteit en lezing Elco Brinkman. Voor kleine activiteiten is er 150 euro minder 

begroot omdat de kosten erg meevallen. 

 

Faciliteiten Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven  € 1,200.00 € 582.33 

Totaal:  € 1,200.00 € 582.33 

Toelichting: Bij de vorige ALV is beloofd om wat uitgebreider te zijn. Er zal ongeveer 300 aan feesten, 

150 aan filmavonden, 300 aan maandborrels worden uitgeven. Dan blijft er nog 450 over voor 

algemene uitgaven. 

 

IAPSS Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   IAPSS-deelname + Contributie € 450.00 € - 

   
  

Totaal:   € 450.00 € - 

Toelichting: Er is besloten om de vergoedingen voor de commissieleden te vergroten omdat zij 

anders erg veel uit eigen zak moeten betalen. 

 

Acquisitie Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven  € 50.00 € - 

    

Totaal:   € 50.00 € - 

Toelichting: We willen voor acquisitie 50 euro in begroten, dit zal vooral opgemaakt worden aan 

koffie en thee voor afspraken met mogelijke geldschieters. 

 

ICT Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Abonnementskosten PC-Leden € 50.00 € 50.00 

  Websitehosting SPILplaats.nl € 165.41 € 165.41 

  Websitehosting kiesleiden.nl € - € - 

Totaal:   € 215.41 € 215.41 

Toelichting: 

 

Reserveringen Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Reservering Lustrum € 1,500.00 € 1,500.00 

     

Totaal:  € 1,500.00 € 1,500.00 

 

Investeringen Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Website   € 500,00   € -  

 Camera  € 150.00  € - 

Totaal:   € 650.00  € - 
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Toelichting: Het bestuur wil voor de vereniging graag een camera kopen. Dit zal 150 euro gaan 

kosten. 

 

Verschil pininkomsten boekverkoop 1 Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Verschil  € 1,475.53  € 1,475.53 

Totaal:   € 1,475.53 € 1,475.53 

Toelichting:  

 

Onderwijs Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Algemene uitgaven  € 65,00   € 30.70  

Totaal:   €65.00  € 30.70 

Toelichting: Er is gekozen voor wat extra ruimte in deze post. 

 

Promotie Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Algemene uitgaven  € 600.00   € 272.45  

Totaal:   € 600.00  € 272.45 

Toelichting: Volgens het bestuur is er toch teveel begroot. Daarom is er 200 euro weggehaald. Wel 

zal er van dit geld nog 2 nieuwe banners gekocht worden. 

 

PVP (PIP congres) Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Contributie plus administratiekosten  €250.00   €-  

Totaal:   € 250.00  € - 

Toelichting:  

 

 Onvoorzien Waaronder valt: Herbegroot: 

  Onvoorzien € 400.00 (1.55 %) 

    

Totaal:  € 400,00 
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10.3 Balans 

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 534.75 Eigen vermogen  € 24,435.49 

ABN spaarrekening  €17,723.74     

Dassen (22) € 264.-  Lustrumreservering     €1,500.- 

Speldjes (260) € 1120.-     

Kas bestuur  € 874.20   

Debiteuren  € 5,431.98 Crediteuren  € 13.18 

Totaal € 25,948.67   € 25,948.67 

    

Debiteuren    Crediteuren    

StudyStore  € 4,349.68 Restitutie leden korte reis     € 13.18 

Machiavelli € 933.30   

BIL € 4.50   

Labyrint     €14.50   

Einstein     €130.-   

Totaal € 5,431.98   € 13.18 

 

Er moesten 4 speldjes worden afgeschreven.  

 

10.4 Begroting Korte reis 

Inkomsten  Uitgaven  

Deelnemers € 6,000.- Transport:  

Acquisitie € 130.- Vliegtickets € 4,600.- 

Bijdrage SPIL € 1,800.10 Vervoer Skopje-Pristina € 342.98 

  Interstedelijk vervoer € 140.- 

  Vervoer van hostel naar 

vliegveld (retour) 

€ 164.95 

    

  Verblijf:  

  Hostel Pristina € 720.- 

  Hostel Skopje € 1,620.15 

    

  Overig:  

  Reader € 26.55 

  Wisselkosten € 4.65 

  Bedankjes € 47.25 

    

  Teruggave leden € 263.57 

    

Totaal: € 7,930.10 Totaal: € 7,930.10 
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10.5 Begroting Brusselreis 

Inkomsten  Uitgaven  

Deelnemers € 2,000.- Vervoer naar Brussel € 520.60 

  Hostel € 920.- 

  Interstedelijk vervoer € 426.- 

  Teruggave leden € 133.40 

    

Totaal: € 2,000.- Totaal: € 2,000.- 
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TUSSENTIJDS VERSLAG KASCOMMISSIE 2012-2013 ‘HET RODE GEVAAR’ 

 

Waarde ALV, 

 

Het moge inmiddels duidelijk zijn dat de kascommissie door de penningmeester zeer gewaardeerd 

wordt: Ook deze keer kon de kascommissie rekenen op een ontvangst met thee, koffie, gebak en 

lekkere hapjes. Dit allemaal in een bestuurshok dat compleet gereserveerd was voor de 

kascommissie, zodat de controle in alle rust kon plaatsvinden. Wat de kascommissie betreft een goed 

begin. 

 

De controle heeft een aantal zaken naar voren gebracht, sommige positief en andere negatief. Onder 

de positieve punten valt dat de boekhouding zeer overzichtelijk en compleet is. Ondanks de 

complexiteit van Snelstart was alles terug te vinden in de papieren boekhouding. Dit geldt zelfs voor 

de boekhouding van de Korte Reis, welke traditioneel berucht is om de complexiteit. Bovendien was 

alles netjes gesorteerd, waardoor de kascommissie niet eerst uren nodig had om het systeem onder 

de knie te krijgen. De kascommissie heeft dan ook niets aan te merken op de belangrijkste taak van 

de penningmeester: het bijhouden en kunnen verantwoorden van de uitgaven en inkomsten. 

 

Daarnaast heeft de penningmeester er blijk van gegeven hardhandig op te treden tegen wanbetalers. 

Leden die hun contributie niet betalen worden netjes gewezen op het feit dat ze wel degelijk 

contributie verschuldigd zijn aan de vereniging, en de penningmeester blijft deze leden bestoken met 

zakelijk-ogende e-mails die de leden op deze plicht wijzen. Natuurlijk levert dit irritatie op bij de 

leden, en vooral bij de leden die beweren zichzelf al uitgeschreven te hebben. Zij dienen een bewijs 

van uitschrijving te overleggen, maar vaak hebben zij deze bevestigende e-mails van de secretaris 

niet bewaard. Wellicht kan de penningmeester, met het oog op de toekomst, in samenspraak met de 

secretaris een protocol opstellen om het ledenbestand op orde te houden. Dit is voornamelijk van 

belang voor de penningmeester omdat een deel van de begroting is gebaseerd op het aantal leden 

van de vereniging. 

 

Tot zover de positieve punten. Er zijn daarnaast een aantal zaken waar de penningmeester wat 

betreft de kascommissie beter op had moeten letten. Wat meteen in het oog springt is natuurlijk het 

zakelijk geschil met de StudyStore. De ALV is hier ten tijde van de Beleids-ALV door het bestuur al van 

op de hoogte gesteld, dus de kascommissie veronderstelt dat de precieze inhoud van het geschil 

reeds bekend is. Sinds dit geschil heeft de penningmeester, in samenwerking met het bestuur, 

protocollen opgesteld om te voorkomen dat dit in de toekomst nog een keer kan plaatsvinden. Wat 

de kascommissie betreft is dit een correcte manier van handelen, aangezien de penningmeester 

altijd toezicht dient te houden op alle financiële zaken van de vereniging. 

 

De penningmeester blijkt hier echter af en toe mee te worstelen. Zo is er op dit moment ook een 

geschil met Studievereniging Machiavelli over het eindresultaat van de Brusselers. Hierbij zijn 

afspraken gemaakt tussen Machiavelli en SPIL, welke niet 100% duidelijk op papier zijn gezet. Wat de 

kascommissie betreft heeft Machiavelli een zeer goed punt: De deelnemersbijdrage moest opeens 

worden verhoogd van bedrag x (waarschijnlijk € 43,-) naar € 50,-. Hier is Machiavelli volgens de e-
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mail uitwisseling niet mee akkoord gegaan, maar hier is verder niet op ingegaan door de SPIL. Met 

andere woorden: De beide verenigingen zijn op reis gegaan zonder de afspraken definitief te 

beklinken. 

 

De kascommissie wil benadrukken dat het slechts om een klein bedrag gaat; een bedrag dat SPIL 

makkelijk kan ophoesten. Hier ligt het probleem dan ook niet. Het probleem is vooral dat de 

afspraken niet ondubbelzinnig op papier zijn gezet voordat de reis is gemaakt en voordat de leden 

hebben moeten betalen voor de reis. Dit is iets waar de penningmeester goed op had moeten letten. 

 

De kascommissie is van mening dat dit in dit geval niet een groot probleem heeft opgeleverd. Dit is 

echter vooral het geluk van de penningmeester. De kascommissie wil de penningmeester dan ook op 

het hart drukken om in de toekomst meer bovenop de zaken te zitten die te maken hebben met de 

financiën van de vereniging, en afspraken goed en ondubbelzinnig op papier te zetten. 

 

Naast dit vervelende punt viel het de kascommissie ten slotte nog op dat het bestuur SPILectric zich 

niet aan de motie Vrienden van de SPIL houdt. Volgens deze motie dienen de bestuursleden van 

SPILectric iedere maand € 0,31 per persoon over te maken naar de vereniging. Dit oud-bestuur blijft 

ernstig in gebreke, maar de penningmeester heeft tevens geen acties ondernomen om hen op dit feit 

te wijzen. Een iets actievere houding van de penningmeester is hier vereist. 

 

Over het geheel genomen heeft de penningmeester zijn zaken dus goed voor elkaar. Er is echter wel 

een verbeteringsslag te maken in de zorgvuldigheid van de penningmeester wat betreft afspraken 

met andere partijen. De penningmeester heeft toegezegd hier meer op te letten; bij de volgende 

kascontrole zal moeten blijken of dit is gelukt. 

 

Met gepaste hoogachting, 

 

Kascommissie 2012-2013 ''Het Rode Gevaar'' 

 

Paula Dun 

 

Ufuk Esmer 



46 

 

 

VOORSTELLEN TOT WIJZIGEN HUISHOUDELIJK REGLEMENT 

 

BESTUUR 

2.3 

De penningmeester is belast met: 

a. de verantwoordelijkheid voor het werven van fondsen 

b. het beheren van de middelen der vereniging 

c. de verantwoordelijkheid voor de uitgaven van het bestuur, de bestuurscommissies en het 

verenigingsblad  

d. het voorzitterschap van de acquisitiecommissie 

 

TE VERANDEREN IN:  

2.3 

De penningmeester is belast met: 

a. de verantwoordelijkheid voor het werven van fondsen 

b. het beheren van de middelen der vereniging 

c. de verantwoordelijkheid voor de uitgaven van het bestuur, de bestuurscommissies en het 

verenigingsblad  

 

 

COLLEGE VAN ALV-VOORZITTERS 

4.2 

Alleen leden die niet in het Bestuur zitten of lid zijn van de kascommissie of een bestuurscommissie 

kunnen zich kandideren. 

 

TE VERANDEREN IN:  

4.2 

Alleen leden die niet in het Bestuur zitten of lid zijn van de kascommissie of een commissie kunnen 

zich kandideren. 
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